
Proces-verbal 
'inclieiat 'in gedinfa ordinara a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
din data de 12 octombrie 2007, orele 10,OO 

Sedinta a avut loc la sediul Primsriei Municipiului Bucuregti din 
6-dul. Regina Elisabeta nr.47, sector 5 'in sala de consiliu de la etajul 
Ill, la care au participat 40 din cei 45 de consilieri generali. 

La gedints au participat urmatorii: domnul loan Grigore Popa 
viceprimar al Municipi~~lui Bucuregti, Doamna Georgiana Zamfir - 
Director Executiv al Directiei Asistenta Tehnics gi Juridics a C.G.M. B 
('in calitate de Secretar General al Municipiului Bucuregti), Din partea 
Institutiei Prefect~~lui Municipiului Bucuregti, domn~~ l  Prefect Cstalin 
Deaconescu gi dna Subprefect Cristina Ecaterina Corut. 

Au fost invitafi sa participe urmatorii: directorii aparatului de 
specialitate al Primarului General al Municipiul~~i Bucuregti, directorii 
regiilor autonome aflate Tn subordiriea Consiliului General al 
M~~nicipiului Bucuregti, presa gi televiziunea. 

La gedinta au fost absenti urmatorii:, Bumbag Florin, Ciucs 
Maria, Paraschiv Lucian, Petrovici Octavian, Rece Olga. 

Doamna Director Georqiana Zamfir ,. 
lnainte de a 'incepe lucrsrile doresc s2 VZI 'ingtiintez ca urmeaza 

sa indreptam eroarea materials survenits la HotZirArea nr.21112007, 
privind concesionarea prin licitafie publica, a unui teren apartiniind 
domeniului privat al Municipiului Bucuregti, 'in suprafats de 243,60 mp 
situat 'in Str. Corcodugului nr. 14B, sector 6 pentru realizarea unui 
imobil cu destinatia de locuinte. La Hotariirea nr. 21112007 a fost 
anexat, din eroare materials, planl~l ce constituie anexa la proiectul 
de hotsrare privind concesionarea, prin licitatie publics, a unui teren 
apartinand domeniului privat al municipiului Bucure$ti, in suprafats de 
262 mp., situat 'in Str. Focgani nr. 26, sector 5, pentru realizarea unei 
clsdiri de birouri. 

Avand in vedere cele mai sus se impune 'indreptarea erorii 
materiale prin anexarea planului ce face obiectul concesionar'ii din 
Str. Corcodugului nr. 14 B la Hotsrarea nr. 21 112007. 

Stimati consilieri va anunt ca 'in sala avem o prezents de 37 
consilieri generali. Supun la vot procesul verbal Tncheiat 'in gedinta 
extraordinari din data de 3 octombrie 2007. Cine este pentru? 32 



voturi, impotrivg? 0 voturi, abfineri? 5 voturi ( Botog L., Meran D., 
Purcarea S., Oprigan I., loan A). 

Domnul ~resedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Bun5 ziua stimafi colegi, presa gi invitati. Daca domnul 

Viceprimar are propuneri de modificari la ordinea de zi deja 
anuntata? 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Ag avea, i n  raport cu ordinea de zi pe care afi primit-o de facut 

citeva completiiri gi citeva mici modificari, propunem scoaterea de 
pe ordinea de zi a punctului nr. 11 datorita unui viciu de procedural 
propunem scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 23 - urmare a 
discu!iilor care au avut loc in comisii trebuie reanalizate suprafetele gi 
propunerea trebuie sa fie facuta in  conformitate cu PUG - ul actual, 
propunem scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 57 - pe un viciu 
de forma vor fi refacute materialele din cadrul Direcfiei Evidenfa 
Imobiliara gi Cadastral5 gi reanalizata intr-o gedint5 de Consiliu 
viitoare. 

La ordinea suplimentara, v5 propun introducerea pe ordinea de 
zi a Proiectului de hotarsre privind alocarea unor sume din fondul de 
rezerva al bugetului propriu al municipiului Bucuregti pe anul 2007 
pentru finanfarea Clubului Sportiv Municipal Bucuregti. 

lntroducerea pe ordinea de zi suplimentara a punctului 2 
Proiect de hotariire privind modificarea H.C.G.M.B. nr. 10912007 
privind plantarea in  spafiile verzi apaqinind domeniului public al 
Municipiului Bucuregti a unui numar de 200.000 arbori din diverse 
specii - este vorba de o corelare cu p~~nctu l  de vedere primit de la 
Ministerul Finantelor, practic solicit Consiliului aprobarea egalonirii 
acestei investitii pe durata a trei ani de zile, pSn3 in 2010. 

V5 propun de asemenea introducerea pe ordinea de zi 
suplimentara a proiectului de hotZir5t-e privind aprobarea schir~ibului 
de proprietati 'intre terenul in suprafafa de 27167 mp situat in strada 
Fabrica de Glucoza nr. 6-8, sector 2 in  proprietatea doamnei 
Dumitrescu Tanti-Virginica gi a dornnului Ciorobea Adrian gi terenul in 
suprafat5 de 27145 mp, situat i n  strada Fabrica de Glucoza nr. 6-8, 
sector 2, proprietatea municipiului Bucuregti; a proiectului de 
hotir5re privind acceptarea ofertei de donatie a terenului in 
suprafata de 6084mp situat Tn Fabrica de Glucoz5 nr. 38 sector 2. 
Defapt punctele 3, 4 $i 5 pe care le-ati primit pe ordinea de zi 



suplimentara reprezinta o compensare de terenuri schimbat intre 
Primarie gi proprietarii din acea zong. 

La punctul nr. 6 v3 solicit atentia prin introducerea unui proiect 
de hotarare privind aprobarea schimbului de proprietiiti intre terenul 
in  suprafata de 413 m.p., proprietatea domnului Vasu Demetriade 
Razvan llik gi un teren i n  suprafat3 de 413 m.p., apartinand 
domeniului privat al m~~nicipiului Bucuregti - este vorba de o solicitare 
venita din partea Spitalului Cantacuzino pe retrocedarea pe care a 
fost facut5 i n  aceastii suprafats au fost afectate funcfiuni ale 
Spitalului Cantacuzino ~i se incearcs cu acest proiect de hotarare 
rezolvarea acestei probleme. VS multumesc. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Daca mai sunt $i alte propuneri? 

Domnul consilier general Stan Nicusor 
De asemenea propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 

14. 

Domnul Viceprimar General Popa Grinore 
Totodata VZI mai fac o propunere venita din partea 

dumneavoastra privind validarea domnului Costel Simion ca membru 
a1 Autoritatii Teritoriale de Ordine Public5 a Municipiului Bucuregti, 
deci practid punctul numarul7 pe ordinea de zi suplimentarii. 

Domnul consilier ~eneral  Baleanu Dorin 
Solicitam gi noi Comisia de Utilitati Publice retragerea p~~nctului 

14 referitor la modificarea gi completarea Hotararii de infiintare a 
Agentiei Municipale de Eficientizare gi Reglementare in Domeniul 
~nergie i  Electrice. leri la Comisia de Untilit3ti Publice nu s-a prezentat 
proiectul de hotsrire, materialele, a fost o dezbatere publica in urma 
cu citeva sZiptamani, s-au f5cut o serie de observatii atat de catre 
participanti cat gi de catre reprezentantii mass - niedia Si nu s-a tinut 
seama de aceste observatii. ~ u ~ a m i n t e a  este ca in  urma discutiei 
care am avut-o cu Directia de Utilitati - statutul care urmeazii sa stea 
la baza infiintarii acestei Agentii sa il discutam in  gedinta urmitoare 
cu amendamentele respective, 'este foarte important pentru a nu avea 
discutii ~i cu presa gi prin faptul ca este o institutie foarte importanta 
la n ivk~u~ Capitalei. VB multumesc. 



D o m n ~ ~ l  consilier general Antonel Tinase 
Domnule pre9edinte propun la ordinea de zi primul punct sa fie 

intrebari Si interpelari adresate Executivului. 

Domnul consilier general Florescu Dragos 
Eu v3 solicit s% nu introduceti pe ordinea suplimentara 

schirr~buri de terenuri avand in  vedere c5 am vrea gi noi consilierii 
generali sa vedem despre ce terenuri este vorba, nu vot5m aga in  
necuno~tinta de cauza, cred ca acestea nu sunt urgente $i la 
interpelari m i  'inscriu $i eu. 

Domnul consilier general loan Aurelian 
Propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 26, este 

vorba de trecerea unor amplasamente din administrarea consiliilor 
locale 'in administrarea ALPAB, este o list5 acolo de amplasamente 
despre care nu se gtie daca au fost sau nu parcuri sunt sau nu sunt 
spatii verzi, c lnd vor fi plantate gi de ce Consiliile Locale nu pot s5 gi 
le administreze singure, nu sunt in stare sa intretins spatiile verzi din 
Bucuregti? Situatia juridic3 a terenurilor nu se gtie nimic e o list3 iar 
expunerea de motive nu are subiect, nu are predicat. 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Referitor la suplimentare domnule pre~edinte v3 rog sa aplicati 

art. 43 din Legea 21 512001, republicata, care spune "suplimentarea 
ordinii de zi se face pentru proiectele de hotirarii care nu suports 
anianare pentru gedinfa urni5toare", in acest spirit Executivul trebuie 
sa motiveze argumentat de ce nu suport3 amanare aceste schimburi 
de terenuri pentru ca daca nu este o motivare nici nu mai are sens s5 
discut5m acest l ucru, deci Executivul le-a pus Tn ordine suplimentar3, 
probabil ca este aga de urgent ca maine ne executa. Va mulfumesc 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnule Viceprimar ne puteti explica de ce este urgenfa 

aceasta? 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Ele v-au fost explicate in  expunerea de motive, sigur ca daca in  

fntelepciunea lui Consiliul va hot5ri c5 se poate amlna nu am nici o 
obiecfie, dar pe subiectele pe care v-am spus solicitarea de la spital 
cu schimbul de 413 mp, pe subiectul legat de plantarea arborilor 



avem o licitatie Sn derulare, sigur e ok este Tn regul5, Consiliul va 
deli bera gi va 'hotari. 

Domnul pre~edinte de ~edint5 Valentin Mircea 
Atunci am sa supun la vot propunerile de rnodificare a ordinii de 

zi, aga cum au fost formulate. Propunerea domnului Viceprimar de 
eliminare a punctelor 11, 23 gi 57 de pe ordinea de zi. Cine este 
pentru scoaterea acestor puncte? 27 voturi, impotriva? 2 voturi, 
abtineri? . . . .. . V-ag ruga sa votati tofi, sunt consilieri care nu au votat, 
dohnule Florescu nu ati votat ... abtineri? 8 voturi ( Purcsrea S., 
BBncilS M., loan A., Paliga S., ~ e r a n  D., TBnase A., Bergheg C., 
Botog L.) 

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi. 
Supun la vot suplimentarea ordinii cu cele 7 puncte 

suplimentare ... am rugat sa fie distribuit in sala gi propunerea de la 
punctul 7 privind completarea ATOP iar colegii consilieri nu au 
aceastii propunere, este o procedura formal3 de a completa ATOP- 
ul. Am infeles cii este o gedint5 sZiptarn5na viitoare gi atunci trebuie 
urgent cornpletata structura ATOP-ului. 

Cine este pentru ordinea de zi suplimentara? 27 voturi, 
TmpotrivS? 0 voturi, abfineri? 10 voturi (Oprigan I., Meran D., Botog L., 
loan A., Purcarea S., Bergheg C., Tanase A., Paliga S., Bancila M., 
Baleanu D.) 

Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi. 

Mai este o propunere de scoatere de pe ordinea de zi a 
punctului 26. Cine este pentru scoaterea acestui punct de pe ordinea 
de zi? 12 voturi, Trnpotrivii? 20 voturi, abtineri? 6 voturi ( Mircea V., 
Radu M., Forascu V., Zatreanu D., ... ..) 

Doamna Director Georsiana Zamfir 
Vreau sB vZi anunt cii in sal3 sunt acurn prezenlii 38 de 

consilieri general;. 

Dornnul presedinte de sedint3 Valentin Mircea 
Acest proiect a ramas pe ordinea de zi. A fost o propunere de 

scoatere de pe ordinea de zi, dornnule Antonel Tanase, care a avut 
13 votur-i pentru. 



Domnul Viceprimar General Popa Griqore 
Domnule Antonel, este o confuzie, dumneavoastrii ati vrut sS 

scoateti de pe ordinea de zi, nu a intrunit numarul necesar pentru a fi 
scos, deci, implicit a ramas. Deci a ramas. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentir~ Mircea 
Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi, aveti dreptate, 

trebuia s5 se anunte totugi numarul de consilieri care au votat, de aici 
a venit ... ... . Nu mai este pe ordinea de zi. 

Domnul Viceprimar General Popa Griaore 
V-ag ruga s5 il repetati, s% repete rezultatul votului. 

Doamna Director Georgians Zamfir 
Deci 12 impotriv% , 6 abtineri gi restul ... ... . 

Domnul presedinte de ~edint5 Valentin Mircea 
Majoritatea pentru, 12 impotriva gi 6 abtineri. Rezulta c3 au fost 

20 pentru. Suntem 38 in sal5. 

Domnul consilier general Purcarea Sorin 
Domnule pregedinte am gi eu o Pntrebare. Cine conduce 

gedinta? Daca d umneavoastra ? Doi ati anuntat rezultatul votului, ati 
anuntat ca proiectul a fost scos de pe ordinea de zi treceti vB rog 
frumos mai departe. 

Domnul pre~edinte de sedint% Valentin Mircea 
Sunt alte aspecte procedurale, de ce va implicati daca nu este 

cazul? 

Domnul consilier general Antonel Tanase 
Domnule pregedinte deci a fost scos. 

Domnul presedinte de sedint5 Valentin Mircea 
Da. 
Supun la vot ordinea de zi In ansamblul ei. 

Domnul consilier ~eneral  Antonel Tanase 
A facut gi domnul Bsleanu o propunere. 



Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Da corect mai este punctul 14 ca ~i propunere de eliminare. 

Domnul consilier general Antonel Tgnase 
Domnule pregedinte dac5 nu vii simtiti bine ast5zi putem sa 

alegem un alt pregedinte de gedint5. 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Deci, v5 oferiti, sa inteleg? 
Supun la vot propunerea de scoatere de pe ordinea de zi a 

punctului 14. ' Cine este pentru? 10 voturi, Tmpotrivii? 27 voturi, 
abtineri? 1 vot ( Dumitrescu V.) 

Acest proiect de hotariire a ramas pe ordinea de zi. 

Doamna Director Georgiana Zamfir 
V5 anunt c5 avem o prezenta de 39 consilieri. 

Domnul consilier general Antonel Tinase 
Am facut ~i eu o prdpunere domnule pregedinte. Vreau s i  se 

introduca pe ordinea de zi al primul punct Tntrebiiri gi interpelgri. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Nu trebuie sa votam acest aspect 

Domnul consilier aeneral Antonel Tanase 
Ba da la ordinea de zi, aratati-mi unde este. 

Domnul pre~edinte de sedintg Valentin Mircea 
Aici exists dous variante, colegii au propus la finalul ~edintei. 

Voi supune la vot ambele propuneri in  acest caz. 
Cine este pentru Cntrebari qi interpelari la Tnceputul ~edintei? 7 

voturi, 'impotriva? 27 voturi, abtineri? 5 voturi ( Prioteasa D., 
Dumitrescu V ............. ) 

Nu s-au introdus la Tnceputul Qedintei Tntrebgrile gi interpelgrile. 

Cine este pentru intrebari gi interpelari la finalul gedintei? 31 
voturi, impotrivii? 5 voturi ( Botog L., loan A., Florescu D., ~ d i r  V., 
Marinescu I.), abfineri? 3 voturi ( Paliga S., Baleanu D., Tgnase A.) 

Vom avea intrebgri gi interpelari dupa ultimul punct d ~ ~ p a  
ordinea suplimentarg. 



Domnul consilier general Florescu Draqo~ 
Domnule pregedinte eu va rog sa veniti cu un proiect de 

hotarare privind modificarea Regulamentului Sedintelor Consiliului 
General gi sa-l supuneti la vot. 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Sunteni aici ca sS votam proiecte sau ca sa facem interpelari? 

Domnul consilier general Florescu Dragog 
Daca dumneavoastrS dorifi sa ne cenzurafi pe noi $i sa 

introduceti interpelarile la sf%r$it ~i luati modelul de la alfii gre~it i  total. 
Deci va ;og s5 pastrati cutuma gi interpelarile s3 fie la inceput de 
gedinta. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Valentin Mircea 
Daca aga au decis colegii dumneavoastra. 

Domnul consilier general Florescu Draclog 
Colegii nu pot decide decPt daca veniti cu un proiect de 

hotsrare, colegii pot decide legal. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Proiect de hotarsre pentru asta? Ma Tndoiesc. 

Domnul consilier general Florescu Dragog 
Avem o hotsrare a Consiliului General privind aprobarea 

Regulamentului, deci va rog sa respectati Regulamentul. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Vreti sa votam astazi proiecte pentru orag sau sa facem 

declaratii in  fata camerelor de luat vederi pentru ca unii vor s3 faca 
expunere mediatics nu sa voteze pen'tru bucureSteni aici. 

Domnul consilier general Florescu Dragog 
Eu cred ca sunt pentru bucuregteni interpelsrile gi va rog le 

ascultafi. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Si de ce la final nu e in  reguli, care este problema la final? Nu 

rgrnanefi p5n5 la finalul gedintei, s5 inteleg. 



Domnul consilier general Florescu Dragog 
Aga este normal, pentru ca aga scrie in  Regulament. 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Daca nu mai sunt gi alte luiri de cuvint, trecem la ordinea de zi 

in ansambl~~~l sau. Cine este pentru ordinea de zi aga cuni a fost ea 
modificata? 28 voturi, 'impotriva? 6 voturi ( Oprigan I., Tanase A., 
Paliga S., Botog L., Baleanu D., Meran D.,), abtineri? 5 voturi( loan 
A., Purcarea S., Stan N., Ad'ir V., Bancila M.) 

Ordinea de zi a fost aprobati cu rnodificarile gi adaugirile 
aprobate. 

Domnul consilier general Florescu Drag02 
Nu ati supus aprob3rii Consiliului ce am cerut eu, trebuia sa 

scrieti cand luam cuvantul dac5 nu sunteti 'in stare sa retineti. 

Domnul presedinte de sedints Valentin Mircea 
Ce anume a$ cerut? 

Dornnul consilier general Florescu Dragos 
Sa scoateti de pe ordinea suplimentara schimburile de terenuri. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnule Florescu s-a votat suplimentara 'in ansamblul ei gi ati 

votat la acest punct ordinea de zi, vreti s i  va aratim imaginile ca ati 
votat la acest punct? 

Dornnul consilier general Florescu D r a ~ o ~  
Da, am votat Pmpotrivi. 

Dornnul pre~edinte de ~edinta Valentin Mircea 
0 sa v3 aratam aceste imagini daca chiar e necesar 

Domnul consilier general Florescu Drago~ 
Ma uit singur pe internet nu trebuie s3 mi le aritati 

dumneavoastra, deci v3 rog s3 trecem la interpeliri conform 
Reg~~lamentului Consiliului General. 



Doninul consilier general Goncea Liviu 
Ma iertati s-a votat dar vroiam s5 ii atrag atentia colegului 

nostru mai slgbu! nu 9th dacii i-a dat voie Vanghelie sa vorbeascii. 
Ti-a dat voie Vanghelie sii vorbegti azi? 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
V2 rog far3 adres3ri personale. 

Trecem la punctul 1 Proiect de hotarsre privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului 
Tudorache Daniel. Cine este pentru? 29 voturi, Pmpotrivii? 0 voturi, 
abtineri? 9 voturi ( Tanase A., Meran D., Berghe9 C., Botog L., Paliga 
S., Purc8rea S., loan A., Opri9an I., Bancila M.) 

Acest proiect de hotar5re a fost adoptat. 
-Domnul consilier general B8leanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 2 Proiect de hotarare privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului Botezatu 
Enescu Petre. Cine este pentru? 29 voturi, impotrivii? 1 vot ( Tiinase 
A.), abtineri? 8 voturi (Meran D., Berghe9 C., Botog L., Paliga S., 
~urcarea S., loan A., Opri~an I., Bancila M. ) 

Acest proiect de hot5r5re a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Baleanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 3 Proiect de hotargre privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General a l  
Municipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului 
MZirZi~escu Niculae Ion Anton. Cine este pentru? 29 voturi, 
impotrivii? 0 votwri, abtineri? 8 voturi (Meran D., Berghe9 C., Botog 
L., Paliga S., Purcarea S., loan A., Oprigan I., Tanase A. ) 

Acest proiect de hotiir5re a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Biileanu Dorin gi domnul consilier 

general Bancila M nu gi-au exprimat votul- 

Trecem la punctul 4 Proiect de hotgrgre privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 



Municipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului Galetuge 
Stelian. Cine este pentru? 28 voturi, impotriva? 1 vot (Goncea L.), 
abtineri? 9 voturi (Meran D., Bergheg C., Botog L., Paliga S., 
Purcsrea S., loan A., Oprigan I., TZinase A., Bancila M. ) 

Acest proiect de hot5rZire a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Bsleanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 5 Proiect de hotgrare privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului Stan Ion. 
Cine este pentru? 29 voturi, impotrivZ~? 0 voturi, a&ineri? 9 voturi 
(Meran D., Bergheg C., Botog L., Paliga S., Purcarea S., loan A., 
Oprigan I., Tanase A., Bancila M. ) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Baleanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 6 Proiect de hotgrare privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Mu~iicipiului Bucure~ti  ca urmare a demisiei domnului Giugula 
Mihai Doru. Cine este pentru? 28 voturi, Tmpotrivi? 1 vot (Goncea 
L.), abtineri? 9 voturi (Meran D., Bergheg C., Botog L., Paliga S., 
~ u r c ~ r h a  S., loan A., Oprigan I., Tanase A., BSncila M. ) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Biileanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 7 Proiect de hotariire privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti  ca urrnare a derriisiei domnului 
Berbecaru Alin Dumitru. Cine este pentru? 29 voturi, impotrivii? 0 
voturi, abtineri? 8 voturi (Meran D., Bergheg C., Botog L., Paliga S., 
Purcarea s., loan A., BBncilB M., TBnase A.) 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Biileanu Dorin gi domnul consilier 

general Oprigan Ion nu gi-au exprimat votul- 

Trecem la punctul 8 Proiect de hotarare privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti ca urmare a derr~isiei doamnei Surulescu 
Aurelia. Cine este pentru? 29 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 



voturi (Meran D., Bergheg C., Botog L., Paliga S., Purcirea S., loan 
A., Oprigan I., Tsnase A., BBncilB M.) 

Acest proiect de hotiirare a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Bileanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 

Trecem la punctul 9 Proiect de hotiir5t-e privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti ca urmare a demisiei doamnei Gheorghe 
Victorita. Cine este pentru? 32 voturi, Tmpotrivii? 0 voturi, abtineri? 7 
voturi ( ~ e r a n  D., Bergheg C., Paliga S., Purcirea S., loan A., TBnase 
A., Bancils M.) 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Bsleanu Dorin, domnul consilier 

general Oprigan Ion gi domnul consilier general Botog Laurian nu gi- 
au exprimat votul- 

Trecem la punctul 10 Proiect de hotirare privind vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti ca urmare a demisiei doamnei 
Ciimpurean Mariana. Cine este pentru? 29 voturi, impotrivii? 1 vot ( 
Oprigan I.), abtineri? 7 voturi (Meran D., Bergheg C., Paliga S., 
Purcarea S., loan A., Tanase A., BancilS M.) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
-Domnul consilier general Baleanu Dorin gi domnul consilier 

general Botog Laurian nu gi-au exprimat votul- 

* 

In acest moment voi da cuvantul doamnei Georgiana Zamfir 
pentru a constata cvorumul in  acest moment. 

Doamna Director Georgiana Zamfir 
VZI rog s2 se consemneze Tn procesul verbal ca urmare a 

vacantsrii celor 10 locuri de consilieri generali c3 cvorumul se va 
calcula conform legii raportandu-ne la un numar de 45 de consilieri 
generali i n  functie. Multumesc. Deci doua - treimi: 30 , majoritatea 
din functie: 23. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Din ce moment? 

Doamna Director Georgiana Zamfir 



De acum "iainte. De la punctul 12. 

Domnul consilier aeneral Opriqan Ion 
Domnule pregedinte va rog sa tineti cont ca aceast2 Hotarsre a 

Consiliului General intra in functiune dupa termenul legal gi daca nu 
este contestata de unul dintre consilieri, un locuitor al municipiului 
Bucuregti sau PrefecturB, deci vB rog frumos sB tineti cont de lucrul 
acesta. 

Domnul ~ r e ~ e d i n t e  de sedinta Valentin Mircea 
Da domnule Oprigan daca vrelii 'in opinia niea este o chestiune 

de interpretare personala a dumneavoastrS este contrara legii $i chiar 
gi practicii acestui Consiliu anterioara, au mai fost vacantari ~i s-a 
calculat la cei in  ace1 moment. Este vorba de nigte dernisii, acte de 
vointa unilaterala, pe care doar le constatam, cine sa conteste 
demkia? 

Domnul consilier ~eneral  Goncea Liviu 
Ca orice hotarsre a Consiliului Municipal intra in vigoare dupa 

validarea Prefecturii, domnule pregedinte. 

Doamna Director Georgians Zamfir 
Domnule consilier daca imi permiteti prin 21 5, republicata, 

Prefectura nu mai valideaza. 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
Stimati colegi, stimati invitati noi am avut astazi pe ordinea de zi 

un punct I 1  care a fost retras de Executiv. Va supun atentiei acest 
punct care a fost retras, va citesc: Subsemnatul Mihai Voicu 
incepsnd cu data de 12.09.2007 imi dau demisia din functia de 
consilier general al Consiliului General al Municipiului Bucuregti, 
semnatura olografa inregistrata. Asta este scrisa de mans, vine pe 
19.09.2007 acelagi consilier general Voicu Mihai care spune: va 
informez prin prezenta ca am revocat demult, nu g-tiu ce inseamna 
demult, orice inscris din care s3 rezulte ca subsemnatul ag fi renuntat 
in vreun mod la mandatul de consilier general. Avem de a face cu o 
sfidare la adresa comunitatii. Data aceste zece hotarsri care nu sunt 
semnate de secretarul municipiului de pregedintele de gedinta gi 
aduse la cunogtinta publicului prin publicarea in Monitorul Oficial al 



Municipiului Bucuregti, conform Legii nr.215/2001, intra i n  vigoare 
instantaneu, asta inseamna c8 noi nu ne luani in  serios. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnule consilier, daca imi dati voie sa v3 raspund punctual la 

acest aspect, nu gtiu ce s-a intamplat cu acegti 2 domni consilieri, 
dvs. invocati demisii, oricum remarc ~i vreau sB se consemneze PNL- 
LII este avocatul PSD-ului On acest moment in  sala. Am dreptul sa fac 
gi eu o declaratie, daca vreti politics, in  schimb procedural gi pe lege 
in  acelagi timp exista o demisie retrasa, constatat3 , inainte de a 
avea o dat i  certg, depusii la institutia publici, demisia domnului 
Voicu, iar in  al doilea rand existi o adresi de la PSD de excludere. Si 
atunci ce s-a Tntiimplat? Au fost exclugi cei demisionati? Far6 nici un 
fel de dovada, fara nici un alt element. Acest proiect este aminat din 
motive procedurale, nimic altceva. Si nu mai faceti alte speculatii, ca 
nu au baza. 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
Domnule pregedinte, dumneavoastri in ce partid sunteti? C i  gi 

dumneavoastrii sunteti i n  aceeagi situatie . 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Eu sunt independent i n  acest Consiliu. 

Domnul consilier qeneral Tanase Antonel 
Dacg candidati ca independent niciodats nu veti ajunge in  

Consiliul General. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Credeti? Poate sustinem votul ur~inominal la consilieri s3 vada 

$i populatia pe cine alege. Asta ar fi o chestie foarte util8, doninule 
Tanase. Trecem mai departe pentru c i  avem totugi de votat proiecte. 

- A plecat doamna Moise Alina- 

Trecem la punctul nr.12 Proiect de hotariire privind 
rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucureqti 

Propuneri, discutii? 
- A venit doamna Cruceanu Elena- 



Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
0 sa prezinte gi domnul BuzdugB, este o mica modificare la 

capitolul 8.1.0.2, subventii pentru compensarea cre~terilor 
neprevizionate ale preturilor la combustibil, aveti i n  material influenta 
de plus 92.000 RON, conform adresei primite de la Ministerul 
lnternelor gi Reformei, suma exacta livrati c5tre noi este de 
96.220.000 lei. Domnul Buzduga o s i  v i  fac5 mica precizare, data 
mai este cazul. 

Domnul consilier general Tinase Antonel 
Cine a cerut pirerea domnului Buzdugi? 

Domnul Viceprimar General Popa Griqore 
Eu i-an1 cerut-o, sunt gi consilier. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Directorii din Primirie pot veni sti dea explicatii in fata 

Consiliului gi este util s i  o faci. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Dac i  s-au inteles modificarile atunci totul este ok. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Supun la vot modificarea domnului viceprimar Popa. Cine este 

pentru? 28 voturi, 'impotriva? 0, abtineri? 10 voturi ( Florescu D., 
Meran D., Bergheg C., Boto? L., Paliga S., Purcarea S., loan A., 
Oprigan I., Tanase A., Binc i l i  M. ) 

-Domnul consilier general Bileanu Dorin nu gi-a exprimat votul- 
Constat c i  sunt colegi care nu voteaza, e matematici simpli tn 

acest caz. 
Acest propunere a fost adoptati. 

Supun la vot proiectul de hotir ire in  ansamblul s iu.  Cine este 
pentru? 27 voturi, impotrivi 0 voturi, abtineri ? 11 voturi (Meran D., 
Berghe9 C., B o t o ~  L., Paliga S., Purcirea S., loan A., Opri~an I., 
Tinase A., Binc i l i  M. Bileanu D., Florescu D.) 

Acest proiect de hotir ire a fost adoptat. 

Trecem la punct~ll nr.13 Proiect de hotariire privind 
aprobarea studiului de fezabilitate ~i a indicatorilor tehnico- 



economici pentru ,,Restaurarea, reabilitarea gi modernizarea 
siilii de ~edinta  a Consiliului General al Municipiului Bucure~ti, 
imobil din Bdul Regina Elisabeta nr. 47, sector 5" 

Domnul consilier general Florescu Drag02 
Stimati colegi, eu nu cred ca asta este prioritatea Consiliului 

General, s5 modernizam aceasta sala, eu propun la prima rectificare 
de buget, acegti bani s3 Ti alocam unor proiecte importante pentru 
Municipiul Bucuregti. Cred ca este important ca viitorul Consiliu, noi 
mai avem cateva luni de mandat, daca crede ca aceasta este 
prioritatea Capitalei, sB modernizeze aceasta sala. Multumesc, deci 
propun ca acest proiect sa nu fie adoptat. 

Domnul consilier general Antonel Tanase 
Eu propun retragerea acestui punct de pe ordinea de zi gi 

fiindca domnul pregedinte ni rni-a dat posibilitatea s5 iau cuvantul la 
inceputul gedintei, am s5 gi motivez de ce propu'n retragerea acestuia 
de pe ordinea de zi. Cu un milion de euro putem construi o gradinita 
unde pot invata, merge la gradinita 300 ~i ceva de copii, putem face o 
$coal5 unde pot invata i n  schimburi 1.000 de copii, gi acum 
intrebarea pe care o adresez Executivului, gi va reamintesc doninule 
viceprimar c3 mi-afi ramas dator cu masurile de fluidizare a traficului, 
avem un program BE1 de reabilitare a infras8tructurii gcolare, 106 
unitst; de invatamant, vB rog sa Tmi spuneti pentru cate unititi de 
inv8famant din cele I06 s-au finalizat lucrarile gi de ce intr-o cladire 
care are bulina rogie, cu risc seismic noi practic cirpim aceasta 
cladire cu un milion de euro. Siracului Ti lipsegte tichia de marg5ritar. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Domnule Antonel, dac5 a9 fi r5utacios acum ag spune ca 

pledoaria dvs. miroase a caltabogi. Problema e ca nu v-a!i referit la 
acest punct de pe ordinea de zi. Puteti s3 nu i l votati daca nu 
considerati necesar, v5 duceiii in cu totul gi cu totul alte subiecte care 
vor fi discutate la sfsrgit. Ati interpelat Executivul. 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Domnul TBnase la inceputul gedintei nu ati propus acest punct, 

v-ati revenit acum, a'li avut o revelatie. 



Domnul consilier general Goncea Liviu 
Vreau sa T i  atrag atentia domnului Tinase Antonel, c i  eu, Liviu 

Goncea, nu m-am inscris' in niciun alt partid, deci niga Social 
Democrati Inca este prezents in sali, daca dinsul vrea sa ocupe 
aceasti parte a PSD-ului nu are decit, dar la guvernare, domnule 
Antonel, aici sunteti liberal, nu mai povestiti dvs. despre gradinite 
care nici nu gtiti cum arata, dvs. sunteti ocupati cu banii, atit. Mai 
exista un Social-Democrat i n  sala, eu pot s i  spun, mai bine 
construim o gridinita, mai bine facem un camin pe care sa-l vanda 
colegul vostru de acolo. Ag putea s3 spun dar nu spun. Multumesc. 

Domnul presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Am gi eu o observatie de ficut, dincolo de discutia aceasta cu 

gradinita, care suna putin populist, in opinia mea, vrem s i  introducem 
un sistbm modern al acestei gedinte, de vot electronic, PNL-ul a fost 
impotriva sau a avut de obiectat ca si atunci cind s-a transmis gi s-a 
Tnregistrat gedinta, grupul PNL are obiectiuni gi la votul electronic, eu 
cred c3 de fapt este altceva de ascuns, este o rea vointa fat3 de 
progresul i n  acest sistem de vot. Exista deja in multe consilii, exists 
in Parlamentul Romaniei, nu se vrea aici, suntefi Gic5 Contra, Tn 
opinia mea. 

Domr~ul consilier general Paliga Sorin 
Domnule pregedinte, vreau sa fac o precizare, nu suntem 

impotriva moderniz8rii acestei sali de ~onsi l iu,  de peste 10 ani, de 
zece ani gtiu eu, vorbim de consolidarea gi renovarea acestui sediu $i 
,trei patru primari succesivi au tot aminat, a aminat Ciorbea c i  a stat 
gase luni, a aminat Lis c2 a fost cu dous mandate, a aminat gi fostul 
primar, deci, este un ban inutil, ag vota cu drags inima renovarea gi 
consolidarea Tntregului sediu, si cu aceasta ocazie facem gi votul 
electronic. Nu vorbesc prostii. in  1998, c ind eram primar, a fost 
prima Primarie din Bucure9ti care a avut vot electronic. Sigur c i  
avem nevoie de vot electronic, dar nu s i  cheltuim un milion de euro 
cind arata aga cum arati sediul, asta este Tntr-adevar cheltuiala 
inutila. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Acum doua gedinte, dorr~nul Primar General Videanu v-a 

explicat consolidarea acestui sediu, acestei Primirii se va face far3 



s3 fie afectata structura gi funcfionalitatea, deci, daca investim un 
milion de euro nu sunt investifi degeaba, vor ramine chiar 
dac5 ... ,Asta pentru ca va opuneti la orice inclusiv la subventia 
caldurii pentru populatie, chestie care ati facut-o punctul anterior, v8 
opuneti pentru cii ati aflat ca se incalzegte clima, nu inteleg de ce va 
opuneti sii su bvention3m cgldura la populatia Bucuregtiului. Domnule 
~ntone l ,  dvs. mi-ati promis data trecuta cii vB ocupati de centura gi 
de metrou, s i  le aducem la Bucuregti sa facem master planul pentru 
circulatie. Ati ggsit cererile municipiului la minister ca sa rezolvam 
problema asta odata, va ocupati de altele, de incalzirea global3 gi 
'alte probleme. 

Domnul presedinte de sedintg Valentin Mircea 
Domnul Tanase, discutim la nesfirgit. Nu este o tribuna 

politici, este o sala de gedinte de Consiliu, va rog frumos, putin2 
decenta. 

Domnul consilier general Antonel TSnase 
in  ceea ce privegte proiectul de hotgrlre de pe ordinea de zi, 

pentru ca acum suntem la Consiliul General, dar v3 invit la minister 
sa discutgm gi de centur3 gi de metrou, $i de perspectiva de 
dezvoltare a metroului, gi nu metrou la Otopeni, ~i sa facem metrou gi 
'in alte zone ale Municipiului Bucuregti, se sufoca Drumul Taberei, gi 
am putea sa facem acolo, am putea s3 face o statie de metrou la 
Rgzoare, ca oamenii aia merg pe jos, nu intelegeti CZI Executivul are 
cu totul alte prioritati?. Deci, va invit la minister, acum legat de 
aceasta sala de ~edinfe unde vreti sa biigati un milion de euro cu 
votul dvs., nu infelegefi cii este o c3rpire a sacului rupt? Sacul este 
putrezit gi noi punem petec de piele. 

Domnul consilier general Florescu D r a q o ~  
Domnule pregedinte, nu ne opunem la votul electronic, chiar v2 

rugam sa instalafi vot electronic, dar dacA citim ce scrie aici, scrie, 
pardoseli, grupuri sar~itare, faiantii, tencuieli, nici un vot electronic. 
Deci, vB rog sB propuneti un proiect de hotir lre pentru votul 
electronic, pentru instalarea sistemului de vot electronic gi nimic mai 
mult. Sala este foarte bung, cend renovam tot sediul sigur renovgm 
sala de gedinte. 



Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Degi nu sunt specialist, ma intreb cum se poate instala un 

sistem de vot electronic, care este ceva destul de complex, pe 
actualele fotolii. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Domnule consilier, acest proiect a trecut de comisie, dac5 va 

uitati in materialul care I-afi primit, a trecut de comisie cu avizul de a 
se duplimenta ~i cu acest sistem de vot electronic. Este o conditie 
precizata in materialul pe care I-afi primit. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Supun la vot proiectul de hotat-&-e. Cine este pentru? 26 voturi, 

impotriva? 7 voturi (Meran D., Bergheg C., Boto9 L., Paliga S.,., loan 
A., Oprigan I., Bancila M.,), abtineri? 3 (Tanase A Purcarea S. 
Florescu D.) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin 
V3 rog s3 se consemneze este cea mai inutils cheltuiala care 

se face i n  acest mandat. 11 anulam saptamena viitoare sau clnd se 
mai face gi facem un proiect pentru consolidarea intregului sediu 9i 
punem gi modernizarea. 

Domnul Viceprimar General Popa Griqore 
Vi s-a precizat s3ptSmlna trecuta, de catre domnul Primar 

General, consolidarea se face pe un proiect al Ministerului Lucririlor 
Publice, este in der~~lare, va invit sa vedefi tot procesul. 

Dorrtnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Trecem la punctul 14 Proiect de hotarsre privind 

modificarea Si completarea Hotaririi C.G.M.B. nr. 5212000 
referitoare la infiintarea Agentiei Municipale pentru Eficientizare 
Si Reglementare in'domeniul ~ n e r ~ i e i  Bucure~ti - AMEREB 

Domr~ul consilier general Baleanu Dorin 
Stimaii colegi, va spuneam mai devreme c3 acest proiect de 

hot5riit-e a fost discutat, a fost in dezbatere publica, s-au facut mai 



multe observatii. Ma refer acum la continutul Statutului propus de 
dvs. Avem un amendament la art.1 in  care se spune ,,AMEREB este 
o institutie public5 autonoma", acesta este amendamentul, nu este o 
institutie subordonat3 Primariei Municipiului Bucuregti, pentru cii nu 
exists institutii subordonate PMB ci Consiliului, este autonom. in  
incheierea punctului I se adaug5 ,,aflatg sub autoritatea unui Consiliu 
Executiv ai carui membrii sunt validati de cii'tre C.G.M.6, conform 
art.6.2". Este dreptul Consiliului General sS aiba autoritate asupra 
acestui consiliu. Alin.2 la art. 1 este urmatorul: ,,AMEREB 
functioneazii independent in  baza competentelor delegate de catre 
C.G.M.B prin prezentul statut". La art.1 trebuie scos ultimul aliniat din 
proiect 'in care se face referire cS scopul principal al AMEREB este 
crearea de mecanisme de piat3 gi degrevarea pe noi de serviciul 
subventionarii acestor tipuri de energie, acest aliniat s-a stabilit in  
dezbaterea publica sS fie scos intru-cat nu este necesar, obiectivele 
sunt mai multe ale agentiei gi creeaza probleme agentiei daca 
ramane tn formularea aceasta. A fost de acord 9i initiatorul cB nu este 
necesar acest aliniat. Deoarece, se spune aici, ca Agentia urmsregte 
reducerea efortului compensarii familiilor defavorizate la 'consumul de 
energie. Familiile defavorizate trebuie ajutate de catre C.G.M.B. La 
art.2 alin2 avem r~ivelele de servicii cuprind indicatori de performanta 
tehnici gi deservire a utilizatorului aprobati de catre Consiliul General 
i n  baza unui studiu de specialitate. La capitolul 2 - atributii, art.5 va 
avea urrnatoarea formulare, AMEREB este delegat5 de C.G.M.B SZI 
exercite urmitoarele atributii, art.6.1 va avea urmstoarea formulare: 
activitatea AMEREB este condusa de un Consiliu Executiv compus 
din director general, un director tehnic gi un director pentru servicii. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Domnule pregedinte de gedinta, onorat prezidiu, distinse 

doamne gi domnigoare, stimati donni, in  opinia mea acest punct 14, 
nu are de ce s i  existe pe ordinea de zi intru-cat el nu respecta Legea 
nr.2412000, gi prezint acest aspect bazandu-ma pe art.57 din Legea 
nr.2412000 care prevede urmatoarele: procedeul de a se mentiona 
generic in finalul unui act normativ c% un alt act normativ conex, sau 
texte din ace1 act modifica corespunz8tor1 trebuie evitat. in  proiectul 
de hotarare se precizeaza clar la art. 2 Hotararea C.G.M.B 
nr.5212000 se modific5 gi se completeaz5 in  mod corespunz5tor1 deja 
am citat art.57 din Legea nr.2412000, care spune clar ca trebuie 
evitat, deoarece nu se utilizeaza pen-tru a exprima o modificare, 



redarea doar a unor fragmente, sintagme dintr-un text, modificarea 
trebuie sa cuprindi in 'intregime textul vizat cuprins in  articol, aliniat, 
sau 'in elementul marcat al unei enumer5ri. Fac aceasta precizare 
deoarece Hotirarea 5212000 are precizat foarte clar in art. unic c5 
statutul cadru al aceste Agentii face parte din hotarare. Deci dvs, in  
momentul Cn care ati fi elaborat acest proiect de hotarare erati obligati 
prin Legea nr.2412000 s3 precizafi. Art. 1 din anexa, statutul cadru se 
modifica corespunz~tor, art.2, art. 3, etc. Deci dvs. nu ati respectat 
tehnica de elaborare a actelor normative gi de aceea v3 rog s5 i'l 
amham pentru o gedinfa urmatoare. De asemenea, 'in materialul 
dvs., se face o mare gregeala, 'in sensul c i  in art.1 din Statut se 
precizeaza c5 AMEREB-ul este o institutie s~~bordonata PMB, de 
interes gi utilitate publica, non profit, cu personalitate juridical iar in 
anexa 2, culmea, despre aceeagi Agentie se scrie: este o institurie 
public5 autonoma, neguvernamentala de interes gi utilitate publica, 
non profit cu personalitate juridic5, p5i ce facem, una scriem in anexa 
2 gi una scriem 'in statut? Pai ori este aga, ori este aga? Mai departe 
. . . Propunerea este scoaterea de pe ordinea de zi, amgnarea acestui 
proiect de hotarare, eu personal, vreau s5 se consemneze voi vota 
Tmpotrivg pentru c5 nu corespunde cu ceea ce am spus mai 
devreme. Multe alte lucruri mai sunt 'in raportul de specialitate, face 
referire la art. care se bat cap 'in cap cu hotarsrea, art. 5 gi in  
hotasare este art. 6, art. 7 gi 'in hotarire este art. 6, hai sa fim seriogi 
ori dovedim seriozitate gi responsabilitate in  a face un proiect de 
hotarire sau plecam acasg. Deci cer amanarea pentru o gedinfa 
ulterioar3 gi punerea de acord cu legea. Va multumesc. 

Domnul consilier general Stelics Barna 
A? vrea s3 propun o modificare 'in textul statutului in  sensul c5 

sa treaca din subordinea P.M.B. 'in subordinea C.G.M.B. cum e de 
altfel normal, domnul Adir are dreptate in aceasta privint5, ins5 
infiintarea Agenriei este foarte benefic5 gi daca vrem sa modificam , 
Agentia asta s t i  in  agteptare de 3 luni, nu gtiu daca intr-o saptiirnin5 
sau dou5 poate fi modificata, s5 o infiint3m gi o irnbunatatim pe 
parcurs. Cine vrea sa faca modific3ri cred ca nu cunoagte nici textul 
de hotarhre. 

Domnul consilier aeneral Antonel Tanase 
Domnule consilier Barna s5 nu va jigniti colegii dvs. pentru c3 gi 

dvs. puteti la rlndul domniei voastre sa fiti apostrofat. Deci 



amendament la statutul de functionare a AMEREB-ului la art. 10.1 la 
finantarea activitas!ii care se asigura din venituri extrabugetare 
obtinbte intr-o cota fixa egala echivalenta i n  lei la cursul zilei sZI fie de 
mi"imum de 200.000 euro anual ~i nu de 380.000, din care pentru 
cheltuieli proprii de functionare 100.000 gi nu 300.000. Deci fara 
mangle, ca sa citez un clasic in  viafg. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Puteti s3 ne argumentati scaderea? 

Domnul consilier general Stan Nicu~or 
Stimafi colegi putem face oricate amendamente dorim noi la 

acest proiect de hotargre, problema este urmatoarea el este utopic, 
pentru c5 este ca $1 cum am considera caruta inaintea cailor. Tn 
primul rand trebuie s3 punem la punct strategia energeticg pentru 
orag, de aici se pleaca, gi apoi vedem de ce alte institutii sau agentii 
avem nevoie. in  forma aceasta nu facem decat sa ne Igsam fraieriti la 
nivel municipal de aceea~i bZIietii degtepti cu gmecheriile lor care nu 
vor face decat s5 ne ia banii nogtri $i ai. cetstenilor municipiului 
Bucure~ti. 

Domnul presedinte de sedints Valentin Mircea .. 
lnchidem dezbaterile la acest subject, avem deja mai multe 

chestiuni de abordat. 
Va spun la vot amendamentele domnului Dorin Balea~iu qi ale 

Comisie de Utilitafii Publice. Cine este pentru? 15 voturi, impotrivg? 5 
voturi, abfineri? 14 voturi. 

Aceste propuneri nu au fost adoptate. 

Supun la vot propunerea domnului Adir de amgnare de pe 
ordinea de zi a acestui punct. Cine este pentru? 19 voturi, impotrivg? 
12 voturi, abtineri? 7 voturi. 

Acest proiect de hotZIr2re a fost amgnat. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Cgfi consilieri suntem in  sala? 

Doamna Director Georgians Zamfir 
Sunt 38 de consilieri in  sal3. 



Domn~~ l  consilier general Prioteasa Doru 
0 hotarare se adopta cu jumatate plus unu, nu cu jumatate, 

deci cu 20 de voturi, nu cu 19. 

Doamna Director Georgians Zamfir 
Aceasti amanare se voteaza cu majoritatea consilierilor 

prezenfi. 
Domnul consilier aeneral Purcarea Sorin 
Domnule pregedinte, am o intrebare, c5ti pre~edinti de gedinia 

avem noi aici? 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Fiecare dintre colegii nogtri crede ca este.. .. 

Domnul consilier aeneral Purcarea Sorin 
Vgd ca toti colegii nogtri iau cuvSntul, tineti in man8 gedinp si 

anun$ti daca un proiect de hotlr5re a trecut sau nu a trecut, conform 
procedurii 

Domnul presedinte de ~edint5 Mircea Valentin 
Constatarea votului o face secretariatul general al 

municipalitatii ~i eu doar va anunt, de aceea dureazi poate putin 
pan9 se cokunic8, ca sa fiti informat. 

Domnul consilier general Constantin Barna Stelica 
Vreau sa ne explicati, din 38 de voturi cum poate sa treaca cu 

19. 

Domnl-11 presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Nu au votat 38 de consilieri, asta este problema. 

Domnl-11 consilier aeneral Constantin Barna Stelica 
Suntem 38 si s-a numSrat, va rog sa ne explicafi care este 

situatia. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Nu eu decid care e votul, domnul Barna, va rog sa retineti ~i 

dumneavoastra gi domnul de la PNL. 



Domnul consilier general Constantin Barna Stelica 
Va rog s5 transmiteti corect, nu eronat, va rog frumos. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
VSI rog s i  numarati gi s3 calculafi corect, fiecare vot, nu se 

poate a9a. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
In  spiritul regulamentului de organizare gi functionare, v5 cer 

respectuos s5 faceti apelul nominal, va rog foarte mult. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Deci, votul a fost egal, deci nu a'avut 50% plus 1, e o situatie 

fara precedent, vot egal gi pro gi contra. 
Conform constatarii secretaria,tuIui: 19 voturi pentru, 12 

impotriva, 7 abtineri, abfinerile se contabilizeaza ca gi vot negativ , 
inseamna ca sunt pro 19, impotriv5 19. lar pentru o decizie trebuie sa 
existe plus 1. 

Facem prezenta ca s3 vedem $i cati sunt 'in sala. 

Doamna director Geor~iana Zamfir 
Adir Victor Gabriel - prezent 
B3leanu Dorin Alexandru -prezent 
Bancila Mihai- prezent 
Berg he9 Carmen-prezent 
Botog Laurian Dragog - prezent 
Constantin Barna Stelica -prezent 
Cosma Maria Roxana-prezent 
Cruceanu Elena-prezent 
Dumitrescu Vlad Dumitru-prezent 
Duta Nicolae Lucian-prezent 
Florescu Dragog- prezent 
Forascu Vasile- prezent 
Goncea Gheorghita Liviu- prezent 
llie Romeo Dumitru- prezent 
loan Aurelian- prezent 
lovici Teodor Victor- prezent 
Ivagcu Tiberiu - prezent 



lvorschi Ilie - prezent 
Marinescu loan - prezent 
Meran Stefan Dan - prezent 
Mircea Valentin - prezent 
Murg Calin- prezent 
Opriqan Ion- prezent 
Patica luliana Antoanela- prezent 
Pirpiliu Stefan Daniel - prezent 
Pirvu Cosrr~in Gabriel - prezent 
Popa Grigore loan prezent 
Pop Romeo Teodor - prezent 
Prioteasa Doru - prezent 
Purcarea Sorin - prezent 
Radu Mioara - prezent 
Stan Nicugor - prezent 
Tanase Antonel- prezent 
Tudor-Popescu Cristian - prezent 
Tica Horatiu Florin - prezent 
Untaru Virgil - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Zatreanu Dan Radu - prezent 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
Nu I-ati strigat pe domnul pregedinte 

Doamna director Georgians Zamfir 
L-am strigat qi am precizat ca este prezent. 
Avem o prezenta de 39 de consilieri generali. Dau cuvantul 

domnului preqedinte pentru a continua ~edinta. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Constat ca, i n  aceste conditii, cererea de amanare nu a trecut, 

19 din 39, trebuia sa Iamurim acest aspect. 
Avem colegi indisciplinati care ba sunt i n  sal2, ba nu sunt in 

sala, ba voteaza, nu voteazi. Si nu este in  regulg. 

Domnul consilier general Purcarea Sorin 
Domnule pregedinte unii din colegii noqtri sunt indisciplinati, dar 

prezenta s-a facut dupa vot, poate c3 oamenii s-au intors inapoi in  



sala poate cB dintr-o oarecare revenire la disciplina intra-adevar dar 
asta nu inseamna c3 au fost gi la vot 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Aceeagi prezents rezulta gi inainte, tot 39. Ar fi fost in cel mai 

bun caz egalitate. 
Supun la vot amendamentele domnului Antonel Tanase la 

acest proiect de hotarsre. 

Domnul consilier general Purcsrea Sorin 
Domnul pregedinte, v-ati pronuntat, se aude banda ca a fost 

amgnat. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
$i am rectificat aceasta fiindcs nu, domnule Purcarea, 

matematica simpla e aici. 

Domnul consilier general BSleanu Dorin 
Domnul pregedi'nte, in  momentul votului au fost 38, ulterior 

puteau s3 fie gi 40. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnul Balenu 38 cu 19 voturi pentru amanare, nu Tnsemna ca 

aceasta aminare a trecut, asta v5 spun. 

Domnul consilier qeneral Tanase Antonel 
Domnule pregedinte, stimati colegi, domnule Prefect, eu va 

propun, pentru ca aceastg gedinta s-a transformat intr-un haos fie sa 
luam o pauza de 5 minute fie sa schimbam pregedintele de gedinta 
care se contrazice singur de cand a venit de la ora zece. 

Domnul pre~edinte de ~edints Mircea Valentin 
Domnul T5nase aveti ceva personal cu mine, am inteles. 

Domnul consilier neneral Goncea Liviu 
Nu putem s5 chemarn jandarmii sa 'i'l scoata pe domnul Antonel 

din sala? 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valenetin 
Din pacate nu se poate. 



Domnul consilier general Goncea Liviu 
intreb, nu am propus. Pai a plecat domnul Giugula, era cu 30 

cm mai inalt, gi mai impunator, aveam mustafa ca ~i el. $i acum vine 
Antonel $i nu spune nimic, va rog nu mai intrerupeti gedinta, domnul 
Antonel. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Domnul Antonel, ati fost pregedinte de gedinta, gtiti bine c5 nu 

pregedintele constats numarul de voturi, ci secretariatul general. 
Supun la vot propunerea pe care ne-a dat-o domnul Antonel 

Tanase. Cine este pentru? 8 voturi, impotriva? 21 voturi, abtineri? 6 
voturi. 

Aceasta propunere de modificare nu a trecut. 

Supun la vot proiectul de hotirgre, in  ansamblul sau., daca nu 
mai sunt alte amendamente. 

Domnule Constantin Barna, aveti amendament, depus la 
Secretariat. Verbal. Unde, in  ce articol din text? 

Domnul viceprimar Popa Grigore 
Domnul Barna a facut amendamentul cu trecerea in subordinea 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti. Este prins pe bands ~i 
p ~ ~ t e m  s3 TI supunem la vot. 

Domnul consilier general Baleanu Dorin 
La ce punct de pe ordinea de zi v5 referiti? 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
La punctul 14, domnule Baleanu. Sunteti atent? 

Domnul consilier general Biileanu Dorin 
Cred ca dvs. nu sunteti atent, intr-adevar, sunteti absent din 

sal5. De un sfert de or5 discutati aceasta problems; de ce trebuie sa 
o reluam? 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Va'lentin 
Fiindcii dvs. m i  haquiti cu aspecte procedurale. imi pare rau, 

dar nu aveti o atitudine normala, in ceea ce sustineti dvs. 



Domnul consilier general Baleanu DOI-in 
Dumneavoastra cum supuneti la vot acest proiect de hotsrare 

daca, dupa aceea .... 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule B9leanu1nu mai aveti dreptul la cuvant. Stati i n  sala 

gi vorbiti la celelalte puncte. Nu se poate. Stam blocati la acest punct, 
fiindca PNL-ul face spectacol i n  sala i n  locul PSD-ului. Asta se 
Tntampla acum Tn sala - gi nu este i n  regula. 

Supun la vot amendamentul domnul Stelic5 Barna - Tn 
subordinea Consiliului General. Cine este pentru? 31 voturi, 
impotl-iv5? 2 voturi (Paliga S., Pop R.), abtineri? 3 voturi (Tsnase A. 
loan A., Purcsrea S.,). 

Acest amendament a fost adoptat. 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Un singur comentariu: vreau s5 v5 atrag atentia c5 art.8 din 

Statut precizeaza, aga cum a spus colegul meu: minim 480.000 
EURO, far5 s2 existe o calculatie, far3 s3 existe absolut nimic 
justificat financiar pentru minim 480.000 EURO. Eu vreau sa va spun 
cii astfel cetatenii vor pliiti sustinerea grass a acestei Agentii, pentru 
c3 nu am viizut un document care s3 spuna: luam rechizite de 1.000 
EURO. Nimic nu este trecut acolo. Noi ce aprobam? Un Statut? Mai 
mult decat atat, Este o persoana juridic& nu poate s5 fie in  
subordinea primarului general. Este o institutie infiintat5 de Consiliul 
General. 

A fost amendament; s-a schimbat. 

Domnul consilier general Adir Victor 
Va atrag atentia c5 dac5 votati acest proiect de hotsrare, votati 

gi Statut~~l cu art.8. Eu voi vota, repet, impotriva acestui proiect de 
hotsrih-e. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Supun la vot acest proiect de hotarare, in  ansamblul sau. Cine 

este pentru? 23 voturi, impotriva? 1 1 vo t~~ r i  ( Adir V., BZincila M., 
Botog L., loan A., Meran D., Oprigan I., Paliga S., Tanase A., 



Bergheg C., Stan N., Forascu V.), abtineri? 2 voturi (lovici T., 
Purcsrea S.). 

Acest proiect de hotarsre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 15 - Proiect de hotarare privind 
aprobarea tarifelor de transport ~i distributie a energiei termice 
furnizate prin sistemul centralizat de Cncglzire de catre RADET 
Bucure~ti ~i a pretului local de facturare a energiei termice la 
populatie. 

Domnul consilier qeneral Florescu Drago~ 
Daca am venit la microfon, este grav. Eu va solicit sa nu 

adoptati aces't proiect de hotBrAre, deoarece cregterile de tarife sunt 
exagerate. Aici mB refer la cregterea transportului gi distributiei 
energiei pentru populatie - cregterea este de 40 procente, ceea ce 
este foarte mult. Nu mai continui. Pentru puncte termice urbane, 35 
procente, pentru cei care au puncte proprii, 9 procente - ceea ce este 
rezonabil. VB propun s i  nu votati acest proiect de hotirire. De 
asemenea, ponderea salariilor depagegte 35 procente. Daca ne 
uit im la raportul TESA, personal de execufie, raportul este mult prea 
mare la RADET. Dac5 raportam personalul de conducere la personal 
TESA ~i executie, este jale. De aceea, va propun sa trimitem acest 
proiect de hotarsre inapoi la RADET, sa vina cu un proiect de 
restructurare a regiei - micgorarea numarului personalului TESA, 
scaderea ponderii salariilor in  cuantumul pliitii energiei catre 
populatie. Nu mi se pare normal ca populatia capitalei sa suporte 
n i ~ t e  bregtereri salariale aberante, nigte cregteri de transport 
aberante, iar, de asemenea, procentul cu care APA NOVA a crescut 
preful apei pentru RADET este exagerat - gi aici RADET-ul are 
absolut, dreptate.Ce treabB are RADET-ul cu apa de canal gi mai gtiu 
eu ce costuri pe care le impune APA NOVA RADET-ului? Cred c i  
este cazul: Consiliul General s3 intervinii la APA NOVA gi aceste 
preturi sB fie finute intr-un anumit domeniu. Multumesc. 

Domnul Viceprimar Gneneral Popa Grigore 
Domnule consilier, in  primul rlnd, aveti o contradictie. 



Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule Antonel, puteti s3 stati linigtit la un punct, sau faceti 

scandal - ca sa gtim ~i noi o chestie. Scandal, pAna la capat. 
Domnul viceprimar da replica la acest punct de vedere. Va 

urma gi la dumneavoastrii aceea~i procedura din partea Executivului. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Dumneavoastri o s3 va dau separat, dup5 gedinta. Problema 

este urmatoarea: domnul consilier, ati facut precizarea, corecta de 
altfel, ca s-au scumpit tarifele. Cu ce nu ag fi de acord: cu aceea 
fraza populist5 ,,de ce SZI plsteasca populatia" - sigur ca ne preocupa 
ca populatia s5 pl5teasca cAt mai putin. Tocmai de aceea, dintr-o 
cregtere bopus5 de 29 %, subventionam 19 procente, in aga fel 
incat, pentru populatie, s5 ramAna 10,7 % cregterea, adica o cregtere 
suportabil5 in raport cu aceste cregteri de 40 % la aps gi de 39 % la 
energie. Din toati  expunerea dumneavoastra, mi s-a parut mie - dar 
poate ca este numai o pirere - ca ati dori sZi raman3 inregistrat pe 
band& preocuparea durr~neavoastra pentru cetateni gi in rest, 
argumentatia, nu a avut nimic consistent. Ar fi bine sa cititi intreg 
materialul ca sa va Iamuriti asupra efortului pe care '1'1 face Primaria 
capitalei de a s~~bventiona pentru populatie acest tarif. 

Domnul consilier general Florescu Draqos 
SZI inteleg ca aceasta subventie vine de la personalul Primariei 

capitalei? Sau, vine tot din banii cetZitenilor? Subventiile se suporta 
tot din banii cetafenilor. Haideti sa nu acoperim risipa cu bani. Haideti 
s8 reducem risipa, pentru ca este mult mai bine. Eu nu am de ce sa 
fiu populist, pentru c5 nu vorbesc i n  numele unui partid politic. Eu 
vorbesc in numele meu, personal. Multumesc. 

Dorrtnul Viceprimar General Popa Gricrore 
Domnule consilier, ati votat o suplimentare tocmai pentru acest 

punct. Nu puteti s5 spuneti ca nu g-titi de unde vin banii. 

Domnul consilier creneral Tinase Antonel 
Domnule viceprimar, fnteleg c i  dupB gedint5 aveti o explicatie 

intre patru ochi c u  mine. Eu v5 cer sa retractati chestiunea asta gi sa 
va cereti scuze. Noi, consilierii generali PNL ne opunem majorarii de 
tarif. singura strategie a RADET-ului, de 17 ani incoace, de cAte ori 



se reorganizeaza, apare cate o agentie, sau se discuta de o strategie 
energetics a municipiului Bucuregti, este majorarea de tarif. Domnule, 
daca aceasta este strategia dangilor, poate cii peste un an de zile o 
s3 vina cu alta majorare de tarif. Daca nu sunt in stare, dati-v2 
demisia, domnule gi faceti o strategie prin care puteti sa aratati in  cati 
ani putem noi s5 reducem tarifele. Daca vreti sa discutam populist 
problema, domnule viceprimar, fiti seriogi. Faceti intai o agentie, 
faceti o strategie gi spuneti ce aveti de gand cu RADET-ul asta gi cu 
populafia Municipiului Bucuregti. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Dorr~nul Antonel vorbe~te de PNL. PNL are ministrul Industriilor, 

domnul Varujan. Domnul ~a ru jan  coordoneaza Agentia National6 de 
Reglementare a Preturilor, care a facut aceasta marire, la care s-a 
opus Primaria. $i o discutie clara, pe care o gtiti din mass-media, vis- 
a - vis de aceasta marire. Domnul Antonel, coleg cu acest ministru al 
lndustriilor vine aici gi ne face nous populisme. Noi ne omorgm sS 
acoperim, pentru cS suntem obligati prin subventie - se opune gi 
acelei subventii - gi face teatru pe la microfon ca el are grij i  de 
populatie. Domnule, nu mai vorbiti prostii. Ce comisie? Cheama-l pe 
Varujan 9i spune-i sa nu mai miireasci Gcal. Ce comisie s8 mai faci? 
Este clar c5 el a marit-o. $i este membru PNL, coleg cu dvs, 
consilierii PNL, care aveti grija de populatie! V-a apucat grija! 

Domnul consilier general Dumitrescu Vlad 
A9 vrea si3 fac cateva precizari apropo de cele spuse de colegii 

mei. Domnul Florescu, foarte bine intentionat nu a citit intreg 
proiectul. Dansul vorbegte de tarifele care au fost propuse, nu de cele 
pe care le vom aproba noi - Tntr-adevar 40 %, dar noi vom aproba 
29%, din care populatia va plati doar 10 % gi noi 19%. Putin5 rigoare 
cand facem declaratii de la tribuna. $i pentru domnul ~5nase :  eu 
sustin punctul de vedere al colegului meu anterior. Mi se pare cel 
putin ipocrizie sa blamam Consiliul General gi Primaria pentru 
cregterea unui Gcal pentru care noi avem oarecum mainile legate. 
Noi nu putem decit sS sustinem prin subventie acest cost. insa, Gcal 
este in gradina dvs. Mai putina ipocrizie de aici, de la tribune ~i mai 
multe solutii. C i  aga, sa vorbim in gol, este foarte ugor. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Domnule TSnase, nu mai interveniti peste un coleg. 



Domnul consilier general Dumitrescu Vlad 
Este foarte simplu, pentru c5 acuma este venita de la Ministerul 

lndustriilor marirea de tarif, astazi, in prag de iarna. 0 parte din 
subventie este venit2 de la Guvernul Romaniei, guvern PNL. De abia 
acuma ne-au venit banii. Noi a9teptam banii de gase luni. Deci, 
putin3 ipocrizie aici strica, zic eu. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Exists un studiu pe care Primaria Municipiului Bucuregti a platit 

foarte rnulti bani, in  momentul de fata. Studiul care spunea in felul 
urmator: odata cu trecerea i n  subordinea CGMB a centralelor 
termoelectrice, o sustinere totals facuts pentru trecerea acestora in 
subordinea CGMB, care sunt producatori de energie termics, este o 
energie secundara, daca nu cunoagteti lucrul acesta. Dornnul 
viceprimar Murgeanu spunea, impreuna cu domnul Popescu - este 
prezent aici - rnicgorarea pretului energiei terrnice calre populatie. 
Veniti in  mornentul de fata gi sunt perfect de acord - nu am nimic cu 
consilierii PD, dar Executivul vine astazi, dupa ce aceasta strategie gi 
aceasta trecere se face catre municipalitate, cu infiintarea unei 
agentii $i cu cregterea prefurilor, i n  loc de micgorarea preturilor, cum 
ar fi normal. in  conditiile acestea, nu s-a fscut nicio restructurare a 
RADET-ului, cu toate c3 studiile pe care noi le-am votat gi le-am 
platit, nu au fost duse la 'indeplinire. De ce facem studii? De ce votam 
proiecte, dragi colegi? De ce le votsm? Va fac un paralelism: in  
momentul de fats, ca sa intelegefi, intre ace1 studiu $i un alt studiu 
facut de rnuniciphitate privinb introducerea fibrei optice - imi pare rau 
ca nu este domnul primar aici, nu mi-a raspuns la interpelare - ar 
trebui ss se sesizeze din oficiu DNA-ul c8 proiectul de introducere a 
fibrei optice, este pe net, iar municipalitatea introduce astazi conducte 
pentru cablurile de fibra optica, fsra sa se fi licitat proiectul. Eu am 
crezut ca dornnul prirnar chiar Tmi va raspunde la aceasta intrebare. 
Eu cred ca este cel mai grav lucru atata tirnp cat nu s-a licitat. Aici 
este vorba nu de caltabog; aici este vorba de garnituri de tren de 
caltabogi. 

Dornnul Viceprimar General Popa Grigore 
Eu v3 garantez ca nici dvs. daca v2 uitati acasa ce ati spus, nu 

o sa reugiti sa intelegeti ce ati vrut sa spuneti ati baleat aga vreo zece 
subiecte doar cu jurnatate de ochi catre camerele de luat vederi doar 



- doar va va filma cineva. Eram la punctul de discutie despre energia 
termica toate celelalte subiecte le vom dezbate dupa parcurgerea 
gedintei ca sa nu mai parem interesanti aga dar de fapt nu 
cunoagtem subiectele. 

Domnul consilier general Constantin Barna StelicB 
Referitor la Kcal, agentia care tocmai s-a infiintat la punctul 

anterior, tocmai asta va face: va constatata ca pretul Kcal este mare 
A 

gi va incerca sB i'l micgoreze. In acest circuit al Kcal, vorbim de 
urmhtorii actori: CET-urile, produc2torul adica gi unde sunt CET- 
 r rile? La Ministerul Economiei gi Industriilor. RADET-ul, care este un 
transportator, trebuie sZi Sgi regleze problema transporturilor, 
pierderile pe traseu. Desprece vorbim? Vorbim despre CET-uri, care 
impun un pret al Kcal. 

Domnul consilier general Pirpiliu Stefan 
Domnul Oprigan are perfects dreptate, Tnsa problema nu este a 

Consiliului cB nu a vrut sB preia CET-urile. Problema este a celor 
care le detin qi nu au vrut sa le'dea. 

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu 
Eu am avut atatea luari de cuvint Tnaintea mea, Tncat nu mai 

gtiu cui sa Ti raspund. Vreau s5 ii spun domnului Florescu: am putea . 
sa reducem salariile personalului TESA, ins5 eu cred c5 ar trebui s5 
mergem, atentie, pe principiul voluntariatului. Oamenii sB vinS 
voluntari la serviciu. Ar trebui sB nu ia salariu. Unu. Doi: ii atrag 
atentia colegului meu cB ace1 credit a fost de fapt un grand, qmig. 
Acel credit de care dinsul vorbea qi a fost intra-adevsr un studiu 
efectuat acum mul$ ani pe timpul guvernsrii VBci3roiu. $i mai vreau 
s3 spun ceva Micului-Giugula: RADET-ul a fost i n  gradina voastrs 
p in5 acum douB luni. 

Domnul consilier general Baleanu Dorin 
Aq vrea s3 spun c2 'intra-adevar s-a trecut la aplicarea hotaririi 

anterioare, de la nr.14, la care v-am atras atentia ca ce ati aprobat 
durnneavoastra, cB scopul Agentiei, deci gi al noitru, este degrevarea 
Primariei capitalei de serviciul subventionarii energiei termice gi 
reducerea efortului compensarii familiilor defavorizate la cons~~mul de 
energie. Acesta este scopul Agentiei gi deja i l  aplicati aici. Dar, pentru 
a contracara aceasta masura, eul vB propun ca in  aceastg hotgrire, 



art.4 s8 fie modificat gi s3 spunem: se aproba pretul local de facturare 
a1 energiei termice catre populatiei la un nivel be 112 lei pe Kcal, 
inclusiv W A .  De ce? SS se reducii de la borduri, de la suma de 
480.000, care ati aprobat-o in mod gratuit pentru cele 3-4 persoane 
care vor fi nukite de primarul general la aceasts Agentie gi in 
aceastg iarna populatia sii aiba tariful de numai 112 lei. Propun acest 
amendament la hotgr8re. 

Domnul presedinte de sedint5 Mircea Valentin 
Supun la vot amendamentul domnului B5leanu. Cine este 

pentru? 12 voturi (AdTr V., BSncilS M., Botog L., loan A., Meran D., 
Oprigan I., Paliga S., Purcarea S., Berghe9 C., Stan N., Baleanu D., 
Tinase A.), TmpotrivS? 19 voturi, abtineri? 6 voturi ( lovici T., Patica 
I., Forsscu V., Cosma R., Cruceanu E., .. . . . . ..) 

Aceasti propunere nu a fost adoptata. 

Supun la vot proiectul de hotarare, i n  ansamblul sau. Cine este 
pentru? 23 voturi, impotrivs? 8 voturi (BSncilS M., Botog L., loan A., 
Meran D., Oprigan I., Paliga,S., Tanase A.,'Stan N.,) abtineri? 5 voturi 
( Adir V., lovici T., Bergheg C., Purcirea S., Florescu D.) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 16 - Proiect de hotargre privind 
concesionarea, fir5 licitafie publica, a unui teren apartinPnd 
domeniului privat al rnunicipiului Bucure~ti, situat adiacent 
imobilului din Calea Victoriei nr. 56, sector 1, in suprafafi de 375 
m.p., necesar extinderii unui hotel. 

Domnul consilier general Florescu Draqog ,. 
Imi pare r iu ,  dar la proiectul de hotarire nu am viizut o copie a 

titlului de proprietate a acestui teren. Noi nu putem concesiona 
terenuri dacS nu avem titlu de proprietate. 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Este pentru a patra oars pe ordinea de zi, daca nu ma ingel. 

Domnul consilier general Florescu Drag03 
V8 rog, la proiectele de hot5r8re SZI .vedem c8 exist3 gi titluri de 

proprietate. Altfel, transformam Consiliul General intr-o agentie de 
concesionat terenuri. $i asta v8d c3 se int8mplS i n  ultimii ani. 



Domnul consilier general Prioteasa Doru 
V i d  c i  aveti gri j i  de veniturile Primariei, sunteti innebunit. 

Acest teren este a curte interioari, care nu folosegte la nimic. $i pe 
care putem sa incasam taxg de concesiune, care se transforma in 
venit la bugetul Primariei gi il putem folosi pentru populatia acestui 
Bucuregti de care aveti griji. Da aveti o gl-iji nebuna sa opriti orice 
venit la buget! 

Domnul consilier general Tinase Antonel 
Am de ficut un amendament: aceasta concesiune sa se faca 

prin licitatie publics. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Dac i  este cl-~rte interioara, cine mai vine acolo la licitatie 

publica? 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Supun la vot amendamentul domnului Antonel' Tanase. Cine 

este pentru? 10 voturi ( Adir V., Stan N., lovici T., Bancila M., Botog 
L., Tinase A., Bergheg C., Meran D., Purcirea S., Paliga S.) 
impotriva? 28 voturi, abtineri? 1 vot ( Goncea L.) 

Acest amendament nu a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul de hotargre, in  ansamblul s iu.  Cine este 
pentru? 24 voturi, impotriva? 1 vot ( Florescu D.), abfineri? 9 voturi ( 
Adir V., Stan N., Bsncila M., Meran D., Bergheg C., Purcarea S., 
Paliga S., Botog L., Oprigan I.) 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 

-Domnul consilier general Bileanu Dorin gi domnul consilier 
general Tanase A nu gi-au exprimat votul- 

Trecem la punctul 17 - Proiect de hotarire privind 
concesionarea, prin licitatie publica, a unui teren apacinind 
domeniului privat al municipiului Bucuregti, situat 'in str. lzvor 
nr. 90 A, sector 5, 'in suprafata de 375 mp, pentru realizarea unui 
imobil cu destinatia de locuiite ~i birouri 



Domnul consilier general Florescu Drago~  
Eu am o intrebare: pentru acest teren, existi titlu de 

proprietate? Dac i  este, s5 ni se prezinte acest titlu de proprietate. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Legea spune clar: orice teren din perimetrul municipiului care 

nu are proprietar, apafline municipiului. Deci, nu trebuie titlu de 
proprietate pentru ca i l  detine comunitatea, in proprietate privatii. 
Primiria nu a reugit inca s3 le inventarieze pe toate. Le iau unul cate 
unul Si le verifica situafia juridic& 

Domn~ll presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Nu este nevoie d e  titlu, deoarece este prin licitatie public2 - 

este previzut in raport. 
Trecem la vot. Cine este pentru acest proiect de hotirGre? - 

31 voturi, impotriva? 1 vot ( Oprigan I.), abfineri? 3 voturi ( Adir V., 
For~scu, loan A,). 

Acest proiect de hotariire a fost adoptat. 
Constat ca nu voteaza toti colegii prezenti in  sala. Sau nu sunt 

in  sa l i  gi nu anuntZi acest fapt. 
-Domnul consilier general Bileanu Dorin gi dornnul consilier 

general TSnase A nu gi-au exprimat v o t ~ ~ l -  

Trecern la punctul 18 - Proiect de hotarlre privind 
concesionarea, prin licitatie publica, a unui teren apartinlnd 
dorneniului privat al rnunicipiului Bucure~ti, in  suprafati de 288 
rnp situat in str. Cerniiuti nr. 24, sector 2, pentru realizerea unei 
cliidiri cu destinatia de locuintii. 

Cine este p;?ntru? 32 vdturi, impotrivi? 1 vot ( Opri~an I.), 
abtineri? 2 voturi ( Adir V., Florescu D.) 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 

Trecern la punctul nr.19 - Proiect de hotiirlre privind 
schirr~bul de proprietiiti tntre terenul situat in Bucure~ti, sector 3, 
Calea Dude~ti, ackual nr.lM(afectat partial de schirnb), 
nr.l56(afectat partial de schirnb); nr.158 ~i st;. Aristide Pascal 
nr.4l(afectat pat?ial de schirnb), in  suprafatii de 625 rn.p, 
proprietatea dlui Stan Ion si terenul situat in ~;cure~ti,sector 3, 
str. Vlad Judetul foste nr. 52, nr.54 A, nr. 54, str. Aristide Pascal 



fost nr.39(partial)~i fost nr. 37(parfial), in su prafata de 625 m. p, 
aparfinPnd dorheniului privat al municipiului Bucureqti 

Cine este pentru? 38 voturi, impotrivs? 1 vot ( Oprigan I.), 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsr2re a fost adoptat. 
Rog colegii care ies din sale sB anunte, ca ss verificsm de 

fiecare dats cvorumul. 

Trecem la punctul nr.20 - Proiect de hotarire privind 
aprobarea schim bului de proprietati intre terenul in suprafata de 
320,OO mp proprietatea domnilor Al Ash - HA6 Husam $i Al Ash 
- Hab Marcelica $i un teren in suprafata de 251,OO mp apartinlnd 
domeniului privat al municipiului Bucure~ti 

Domnul consilier general Adir Victor 
inc3 odats este, i n  opinia meal o gregeal8 a Executivului, de 

data asta, a celor de la sectorul 3. Am avut Ghermsnegti, Msrsgegti, 
Riizoare, Bordei gi mai avem gi asta acuma. De ce spun aceasta? 
Pentru c3 Primsria sectorului 3, prin adresele care sunt, s-a qpucat 
s3 amenajeze o parcare, cel putin aga scrie in adrese, pe 
proprietatea unui cetstean. lar acuma, ca sii rezolve problema, vine 
tot la Consiliu gi zice: sZi rezolviim problema pentru c3 i-am tulburat 
posesia gi proprietatea, trebuie ca voi s3 aprobati un schirnb de 
terenuri. Nimeni nu este vinovat, toat3 lumea stii linigtit3, pentru cs 
acest Consiliu trebuie chemat s3 rezolve aceasti problems. Eu, 
personal, mZi voi abtine, deoarece ei trebuiau sZi verifice foarte bine 
proprietatea, nu ca ia Msrsgegti gi in alte psqi gi pe urms sB facs 
locuri de parcare. V8 multumesc. 

Domnul consilier general Tiinase Antonel 
Domnule pregedinte, in  aceste conditii prezentate de colegul 

nostru, doninul Adir, ag propune un amendament, prin care cei 
vinovati de aceasts tulburare de posesie s3 raspundii in  fata legii. 

Domnul pre~edinte de sedints Mircea Valentin 
Domnule consilier, opinia mea: legea oricuni ii pedepsegte. 

Trebuie sii scriem noi acest fapt in  hot8r2reI in  opinia 
dumneavoastrs? Este un amendament, un articol suplimentar? 

Supun la vot acest amendament al domnului TSnase, ca s3 fie 
pedepsiti cei vinovati. Cine este pentru? - 8 voturi 



Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Mie mi se pare ca ajungem in  ridicol. Bineinteles ca pentru 

gregelile care s-au ficut, exists legislatie i n  vigoare. 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
inchipuiti-vg ca, in  curtea du mneavoastra, sau pe terenul 

dumneavoastri, domnule viceprimar general, vine Primiria Capitalei 
sau primaria de sector $i construie~te o parcare sau igi face un trust 
acolo. Deci, daca dumneavoastri sunteti pentru tulburare de posesie, 
inseamni ca faceti n i ~ t e  afirmatii care vizeaza Codul penal. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
PNL-ul are acuma o tendinti sS fie putin pe IGngi lege. Exists 

legislatie in  vigoare gi nu amendamentele lui Antonel Tanase rezolva 
problehele de ilegalititi. C i  ne-am duce ... in  alta parte. Sigur, orice 
eroare care s-a ficut, este reglementare legals gi vor fi facute 
lucrurile. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule Tanase, intra-adevsr sunteti ridicol. 
Eram la votul acestui amendament al domnului Tanase. Cine 

este impotriva? 20 voturi, abtineri? 5 voturi ( Berghe9 C., lovici T., 
Stan N., lvorschi I., Forascu D.) 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
De data aceasta, domnul Tanase are dreptate. Nu suntem noi 

pugi aici sa tndreptam gregelile. 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Dar, nu trebuie s3 scrien~ asta i n  hotarsre. Misuri trebuie s i  se 

ia, sunt gi eu de acord cu dumneavoastra, dar nu ca sa o scriem in 
hotarire. Este redundant acest lucru. Va rog s3 nu mai interveniti in 
procedura de vot. Altfel nu mai facem niciun fel de gedinta; haideti, 
mai bine, sa mergem acasa. 

Supun proiectul de hotat-&-el in  ansamblul siu. Cine este 
pentru? 23 voturi, impotriva? 2 voturi ( Paliga S., Bergheg C.), 
abtineri? 8 voturi ( Stan N., Adir V., loan A., Goncea L., BSncil5 M., 
Purcirea S., Tanase A., Meran D. ) 



Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr.21 - Proiect de hotsrare privind 
modificarea anexei la HCGMB nr.3512007 privind concesionarea, 
fara licitatie publica, a unui teren apaqingnd domeniului privat al 
municipi;lui Bucuresti, situat adiacent imobilului din Str. Matei 
Millo nr.10, sector 1, in suprafats de 712,77 mp., pentru 
realizarea extinderii unei clsdiri de birouri (garaje subterane) 

Este o rectificare, este vorba de o diferenla de suprafata de 
masuratori. Ea deja este votata de noi. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
A 

In expunerea de motive +i raportul de specialitate se face 
referire la eroare materials. Daca distinsa noastrii reprezentanta a 
Executivului, doamna Georgiana, la Tnceput a spus ca este o eroare 
materiala, la un alt caz, tot de un plan, de ce aici, tot pentru un plan, 
nu se executa acest lucru, prin Secretarul General, nu neapirat prin 
Consiliu, domnule pre9edinte. Vreau sa va Tntreb: de ce acest lucru 
trece prin ~onsili 'u 9i celilalt, nu. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Hotiriirea a fost deja comunicata in  acest caz. 
Domnul consilier general AdTr Victor 
Cine raspunde pentru eroarea asta materiala, domnule 

presedinte? Tot Consiliul trebuie s i  modifice asta? 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
$i i n  plus, ea rezulta din m3suritorile pe teren. Este cu totul 

altceva. Deci, raspund cei care nu au facut atunci misuriltorile. 

Doamna director Georgiana Zamfir 
Nu s-a facut delimitarea corect $i din acest motiv se supune din 

nou la vot. Nu este o eroare materials, in  acest proiect. S-a invocat 
gregit. 

Doninul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Supun la vot acest proiect de hotarire , in ansamblul s iu.  Cine 

este pentru? 23 voturi, Tmpotriva? 4 voturi ( Opriqan I., Tanase A., 
Paliga S., Bergheg C.), abtineri? 8 voturi ( Adir V., Zitreanu D., 
Purcarea S., loan A., Bancila M., Boto9 L., Meran D., Radu M. ) 



Acest proiect de hotir8re nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr.22 - Proiect de hotarire privind 
transmiterea imobilillui situat i n  B-dul Hristo-Botev nr.29-31, 
sector 3 din administrarea Consiliul Local al Sectorului 3 in  
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucilregti prin 
Administratia Fondului lmobiliar 

supun' la vot acest proiect de hotarire. Cine este pentru? 26 
voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 voturi( Paliga S., Purcarea S., 
Meran D., Bancila M., Berghe9 C., Tanase A., Opri9an I.,loan A., 
Florescu D. ,) 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr.24 - Proiect de hotarare privind 
atribuirea In folosints gratuit5 a unui teren, apartinind 
domeniului privat al municipiului Bucure~ti, situat in  ~ t r . ' ~ a l e a  
lalomitei f.n (cartier Br3ncu~i), sector 6, i n  suprafata de 1.470 
mp, p6ntru edificarea unei biserici ortodoxe 

Supun la vot acest proiect de hotHrlre. Cine este pentru? 37 
voturi, Tmpotrivii? 0 voturi, abtineri? 2 voturi ( Zitreanu D., Adir V.) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul r1r.25 - Proiect de hotarire privind 
atribuirea in  folosinta gratuita a unui teren, apartinind 
domeniului privat al ' municipiului Bucure~ti, situat i;l str. 
Fizicienilor fn (fost B-dul Ion Sulea nr. 92)) sector 3, in  suprafat5 
de 1.450 mp, pentru edificarea unui ansam blu bisericesc 

Supun la vot acest proiect de hotarire. Cine este pentru? - 37 
voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 2 voturi (Zatreanu D., Adir V.) 

Acest proiect de hotgrire a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr.27 - Proiect de hotarire privind 
componenta nominala a Comisiei de validare din cadrul 
~onsi l iu lu i '~eneral  al Municipiului Bucure~ti 

Propuneri pentru completarea Comisiei de validare. 

Domnul consilier general Meran Dan 
Din partea grupului PNL, o propun pe doamna Carmen 

Bergheg. 



Doninul consilier general lovici Teodor 
A 

II propun pe domnul Stan Nicugor. 

Domnul consilier ~enera l  Goncea Liviu 
Din partea independentilor, 'il propun pe domnul Voicu Mihai. 

Domnul consilier general Pirpiliu Stefan 
Grupul PD '11 propune pe domnul Dan Zatreanu 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
Noi i'l propunem pe domnul loan Aurelian. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Aveti deja doua propuneri, domnule. Constat ca grupul PNL 

este divizat aici, sau scindat. Orice propunere va fi supusa la vot. 
Ramin ambele persoane de la grupul PNL? Deci, ramine doar 
doamna Bergheg. Domnul loan Aurelian nu doregte sa fie candidat. 

Fiind doua locuri 'in Coniisie gi patru candidatui-i, voi supune la 
vot fiecare dintre propunerile formulate pana acum, i n  ordinea Tn care 
au fost formulate. 

Dorr~nul consilier general Pop Romeo 
Vreau sa va spun un lucru: Legea nr.21512001, inclusiv cea 

republicata spune ca la persoane este vot secret, cu exceptia 
Comisei de validare. Este text de lege. La Comisia de validare, este 
vot deschis. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Supun la vot completarea Comisiei de validare cu doamna 

Carmen Bergheg. Cine este pentru? 25 voturi, Tmpotriva? - 0 voturi, 
abtineri? 2 voturi ( Bergheg C., Radu M.) 

Supun la vot completarea Comisiei de validare cu domnul Stan 
Nicugor. Cine este pentru? 6 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 25 
voturi. 

Supun la vot completarea Corr~isiei de validare cu domnul 
Voicu Mihai. Cine este pentru? 8 voturi, Tmpotrivh? 1 vot ( Tinase 
A.), abtineri? 21 voturi. 

Supun la vot completarea Comisiei de validare cu domnul Dan 
Zatreanu. Cine este pentru? 27 voturi, 'impotriva.. 



in  ordinea voturilor obtinute, Comisia de validare se 
completeazi cu domnul Dan Zitreanu i cu doamna Carmen 
Berg he$. 

Domnul consilier ~eneral  Goncea Liviu 
Daci  imi aduc eu bine aminte, din Legea nr.215/2001, spune 

c i  ,trebuie respectat intocmai situafia din sal i  a votului. Pentru c i ,  in  
momentul is ta ... 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Este o prevedere generica referitoare la comisiile Consiliului 

General, dar nu infeleg: aici, care este problema? Cornisiile de 
specialitate ale CGMB, cele care dau avize. 

Dorrlnul consilier general Goncea Liviu 
i n  acest moment, in  Comisia de validare sunt trei membrii PD ~i 

doi, membrii PNL. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Asta au votat domnii consilieri $ i  domnule consilier 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
S i  ne uitim pe Legea nr.215/2001, s i  nu cumva s i  facern o 

greSeali. 

Domnul pre~edinte de ~edint i i  Mircea Valentin 
Votul oricum r imine,  pentru c2 nu putem schimba acest vot. 

Va fi, sau nu, validati hotgriirea, este un alt aspect. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Domnule Goncea, am o propunere, pentru c i  PSD-ul trebuie s i  

fie reprezentat, s i  intre in  toate cornisiile. Domnul Goncea a ramas 
singurul de la PSD! 

Dor~nul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Deci, punctul 27 I-am 'inchis. 



Trecem la punctul nr.28 - Proiect de hotarire pentru 
modificarea Hotiririi C.G.M.B. nr.5712006 privind desemnarea 
reprezentantilor C.G.M.B. in Comisia de cercetare prealabila in 
vederea declararii utilit5tii publice a unor lucrgri de interes local. 

Propuneri. 

Domr~ul consilier general Zatreanu Dan 
A. 

II propun pe domnul Stelica Barna, din partea grupului PD. 

Domnul pre~edinte de sedintii Mircea Valentin 
Alte propuneri? Nu mai sunt, inteleg. Oricum, legea prevede vot 

secret. Chiar daca este un singur candidat, o sa facem buletinele de 
vot. Daca sunteti de acord cu acest aspect, vom reveni la 
constatarea votului dupa celelalte puncte. 

Sunt discutii pe tema: cate locuri sunt vacante in aceasta 
comisie. Este un loc vacant si o propunere. Tnteleg ca domnul Stelica 
Barna se retrage gi se propune doamna Elena Cruceanu. Se reface 
buletinul. 

Trecem la punctul r1r.29 - Proiect de hotarire privind 
desemnarea unui reprezentant al C.G.M.B. in Corr~isia 
Municipiului Bucure~ti pentru aplicarea Legilor fondului funciar 

Acest proiect de hotargre se voteaza cu vot deschis, spre 
deosebire de celalalt. 

Domnul consilier qeneral Adlr Victor 
Am o singura 'intrebare. Vad c3 la art.1 se desenineazii precis 

domnul Alexandru Marian. Perfect, nu am nimic impotrivg. Dar, 
oricum, a5a se procedeaza? 

Domnul pre~edinte de ~edints Mircea Valentin 
" 

lnteleg ca aSa a fost desemnata comisia intotdeauna. Asta este 
procedura de desemnare, Tntr-adevar. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Este desemnarea unui reprezentant al Consiliului General. 

Deci, dvs, i l  propuneti pe domnul Alexandru Marian sa reprezinte 
Consiliul General. Aga inteleg. Nu? Dumneavoastr5, sau cine 
propune? Se spune: se desemneaza domnul Alexandru Marian, sau 



expunerea de motive a domnului primar. Putem sa propunem pe 
altcineva Cn aceasta comisie pentru aplicarea Legii fondului funciar. 
Un reprezentant al nostru, ag fi solicitat de buna credinta un 
curriculum vitae al acestui domn, perfect valabil, i n  sensul acesta , 
este o persoana care reprezinta consiliul. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
$i atunci ce propuneri aveti domnul consilier Ad'ir? Concret. 

Domnul consilier aeneral Adir Victor 
Nu de data asta eu am sa votez, pentru ca v3d ca deja este 

articolul 1, dar pe viitor rog pe cei care fac acestea, de principiu . . . . . . 

Dorrlr~ul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Este un principiu corect, domnul consilier Adir, supunem la vot, 

stimati colegi vreau s2 fi.{i in sala gi sa votati, suntem la punctul 29. 
Nun12rati voturile v5 rog. Colegii care au iegit din sala va rog sa se 
intoarca. Se voteaza. Cine este pentru? 27 voturi, impotriva? 1 vot 
(TBnase A.). abtineri? 2 voturi ( loan A., Meran D.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 30 Proiect de hotsrare privind aprobarea 
documentatiei tehnico-economice Si a indicatorilor dehnico- 
econom ici aferenti proiectului de investitii ,, Linie de metrou 
Piata Victoriei - Aeroportul lnternational Henri Coandg" ~i 
abrogarea Hotgririi C.G.M.B. nr. 15012006 privind aprobarea 
documentatiei teh nico-econornice ~i a indicatorilor tehnico- 
economici ai proiectul linie de metrou Gara de Nord - Aeroportul 
lnternational Henri Coandg. 

~;e!i un cuvant de spus? Domnul consilier general Adir? 
Spuneti. 

Domnul consilier qeneral Adir Victor 
Referitor la acest proiect de hotarare el depagegte aria teritorial 

- administrativ2 a municipiului Bucuregti, normal pentr~~ ca acest 
Aeroport lnternational Henri Coanda nu este in  zona administrativa a 
municipiului Bucuregti. Noi aprobsm acum o linie de metrou Piata 
Victoriei - Aeroportul International Henri Coanda, care se gasegte 
teritorial i n  zona Otopeni care nu tine, cel putin astazi cand vorbim, 
nu este o lege a capitalei sau o zone rneiropolitani3 s2 tine de 



Bucuregti. De asemenea, se precizeaza finantarea proiectului se va 
asigura din bugetul propriu al n-~unicipiul~~i B~~curegti gi credite 
externe. Sunt i n  derulare o discutie cu credite externe. intrebarea 
mea era c5t din bugetul Primariei Municipiului Bucure$i va fi alocat 
pentru acesta gi cat din credite externe? Alta intrebare care o am de 
ce la proiectul numarul 30 nu este atagata gi HCGMB nr. 15012006 ca 
sa vedem ce indicatori s-au modificat, din cate mai tin eu minte era 
vorba de o sums de vreo 900 milioane de euro gi acum vad un 
miliard 55 milioane de euro fsra TVA din c i te  mai tin eu minte, s-ar 
putea sa ma ingel gi imi cer scuze, mai departe nu vad cat costa 
exproprierile pentru c3 vor fi exproprieri masive aici pentru a lucra 
aga ceva. De ce se adopt% o linie de metrou cand s-ar putea adopta 
atat metrou cat ~i aerian, deci sunt foarte ml-llte probleme care le are 
acest proiect de hotarare. Eu am s% ma abtin la proiectul de hotarare 
numarul 30. 

Donc~nul presedinte de sedints Valentin Mircea 
Da. Domnul consilie general Florescu gi trecem la vot. 

Domnul consilier ~eneral  Florescu Dragog 
Da am o intrebare cumva metroul a trecut la Consiliul General 

sau la Primaria Municipiului Bucuregti? S-au construim noi inca o 
statie de metrou Calea Victoriei? Pentru ca nu putem folosi stafia de 
meirou Piata Victoriei, actuala statie de metrou. 

Domnul ~resedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Domnul consilier general Tica. 

Domnul consilier general Tica Horatiu 
Stimati colegi cu totii v-ati deplasat in  Otopeni la aeroport gi ati 

vazut ca durata de deplasare de la Piata Unirii la aeroport este 
undeva i n  jur de 1 or8 jumatate 2 ore in functie de densitatea 
traficului. intrebsri de genul Otopeni-ul este in  alts zone administrativ- 
teritoriala decat Bucuregti-ul, parerea mea este ca igi au rostul. Tn 
orice capitala din Europa gi din lume exista o legatura de metrou intre 
centrul ora9ului gi aeroport, este absolut normal ca aeroportul sa fie 
i n  afara oragului, nu cred cB sunteti de acord cs aeroportul ar trebui 
sa fie in  centrul. Normal ca trebuie sa existe o legstura de metrou. 
Este firesc, este ordinea fireasca a lucrurilor. Nu mai puneti dragi mei 
colegi intrebari de genul: Da ce facem sunt banii nogtri? ~4 sunt banii 



nogtri gi facem o ruta de metrou pan3 la Otopeni pentru cetafenii 
Bucuregtiu-lui. Ce este aga greu? 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Trecem la vot. lar facem scandal domnule consilier general 

Tanase, am inteles ati fost pus pe scandal astiizi. Da. Nu avem cum 
sa v2 oprim. 

Domnul consilier general Antonel T8nase 
Haideti sB facem dezbatere. Asta este scandal dac3 facem 

dezbatere? Vreti sii aprobam proiectul i n  cateva minute? Puteti sa 
publicati ordinea de zi gi ce doriti durrlneavoastra gi ne luati voturile 
prin telbfon. Dar ascultafi un pic despre ce este vorba. Da, absolut 
de acord cu dumneavoastrZi, aga cum a spus gi domr~ul Horatiu mai 
devreme. Este o linie de metrou care leagii Palatul Victoria sau ce 
centru al Bucuregtiu-lui cu aeroportul Otopeni, dar nu numai cetitenii 
Bucuregtiu-lui merg cu linia asta de metrou, dac5 este un proiect 
national haideii sB vedem .facem o dezbatere: cat pune guvernul, cat 
pu;le Bucuregtiul, cat sunt din credite externe aga cum spuneti . .. .. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 

Domnul consilier qeneral Antonel Tanase 
Pai nu vreti s8 avem dezbaterea asta inainte de a face un 

proiect de hotarire? De ce sB grevgm noi bugetul municipalitatii 
Bucuregti pentru un proiect de interes national? Asta era intrebarea. 
Poate cineva sii ne raspunda la intrebarea aceasta domnule 
viceprimar? 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnule consilier general Goncea vreti cuvantul, sa inteleg? 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Haideti c8-i raspund eu domnului Tinase. in  primul rand este 

necesar per~tru bucuregteni, pentru noi domnule Tanase, de 6 ani se 
tot discut8 despre aceasti linie de metrou care va ajunge la Otopeni. 
Mie mi se pare extraordinar de important s3 votam astazi. Nu maine, 
nu poiniaine, dar, dar agtept de la executiv gi propunerea penstru 



metroul din Drumul Taberei, la fel de repede. Eu gtiu ca acolo nu 
avem interes, dar avem o multime de cetateni care vin pe jos la 
serviciu. Deci va rog mult de tot agtept la urgenta o propunere gi 
pentru metroul din D r~~mu l  Taberei. 

Dornnul Viceprimar General Popa Griqore 
Domnule pregedinte, am o rugaminte. Trebuie sa raspund la 

aceasta interpelare. Nu vreau s2 spun mai mult decgt constatarea 
mea i n  raport cu halucinanta lipsa de informare. Ati aprobat acest 
proiect cu Otopeni-ul gi vedeti ca ave!i i n  material gi ziua gi gedinta 
~ 2 n d  s-a aprobat acest proiect, discutgm ast2zi de modificarea unor 
indicatori tehnico-economici pe de-o parte, deci avem un proiect deja 
aprobat de consiliu gi domnul Antonel ne tine teoria oportunitatii 
acestui proiect la momentul acesta, asta ca sa intelegem de ce nu se 
fac lucr5ri in  Bucuregti c5 nu ne intereseaza sa citim; doi la mSn5 
avem finantare external deci exista deja un parteneriat cu guvernul 
asta indirect raspund gi domnului consilier general Adir. i n  limita de 
administrare a Bucure9ti-ului am primit gi competenfe pentru a intra 
peste limita administrativa pentru c i  am f i i c ~ ~ t  acest'parteneriat, dar 
este hotiirare pe care va rog s-o luati de la secretariat. Noi astizi 
modificam indicatori pe acest proiect. Dorr~r~ule consilier, pins la 
exproprierile despre care vorbeati, haidefi sa ne rezumam la proiectul 
de astazi. Deci hotarirea 15019.06.2006 aprobata de catre Consiliul 
General Pn raport cu acest proiect, la ea se face referire nu discutiim 
astazi de oportunitate. A fost votata odatii. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Supun la vot acest proiect. Cine este pentru? 24 voturi, 

Ompotriva? 2 votul-i ( Oprigan I., Tanase A.), abtineri? 7 voturi( Adir V., 
Bergheg C., loan A., Purcsrea S., BBncila M., paliga S., Meran D. ) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Domnul Viceprimar General Popa Gri~ore 
Mai am un singur comentariu domnule consilier general 

Goncea licita!ia pentru pasaj care Pnseamna gi startarea liniei de 
metrou catre Drumul Taberei este i n  derulare. Da . 

- A plecat domnul consilier general llie Romeo - 



Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Trecem la punctul 31 proiectde hotiirire privind modificarea 

Hotaririi C.G.M.B. nr. 23512005 privind administrarea retelei 
stradale principale gi a lucririlor de art5 din ~ u c u r e ~ t i .  

Cine este pentru? 35 vo'turi. Tmpotriva? 0 voturi. abtineri? 3 
voturi ( loan A., Opriqan I., Adir V.). 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 
Va rog sa votati, sa se vada clar cand votaii. 

Trecem la punctul 32 proiect de hotarare privind 
transmiterea imobilului situat 'in Str. Suta~ului nr.30, sector 1, 
apartinand domeniului privat al Municipiului Bucure~ti, din 
administrarea Administratiei Fondului lmobiliar in administrarea 
Teatrului L.S. Bulandra. dine este pentru? 36 voturi. impotriva? 0 
voturi. abtineri? 2 voturi( loan A., Opriqan I.) 

AC& proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 33 proiect de hotarire privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-econornici aferensti studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investitii ~estau;are Mureul Dr. Minovici. 
Cine este pentru? 38 voturi. Tdpotriv8? 0 voturi. abtineri?O voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 34 proiect de hotir i re privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenfi studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investitii Consolidare gi restaurare partiali 
imobil Str. Domnita Anastasia nr.7, sector 5, Casa ~ h e o i ~ h e  
Titarescu. Cine este pentru? 38 voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 
0 voturi. 

Acest proiect de hotir ire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 35 proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investitii Consolidare gi Restaurare imobil 
Calea Victoriei nr.151, sect& 1, Casa Cesianu. Cine este pentru? 
38 voturi. TmpotrivZi? 0 voturi. abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 



Trecem la punctul 36 proiect de hotargre privind trecerea din 
administrarea Administrafiei Fondului lmobiliar i n  administrarea 
Administratiei Strazilor a Pasajului pietonal din Piata 
UniversitHtii. Cine este pentru? 31 voturi. impotriva? 3 voturi ( 
Tanase A., Meran D., Oprigan I.), abtineri? 4 voturi ( Purcarea S., 
loan A., Florescu D., Bergheg C.). 

Acest proiect de hot2rire a fost adoptat. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Trecem la punctul 37 proiect privind achizitionarea unui 

teren pentru cimitirul de cult musulman a populatiei de 
nationalitate turca . Cine este pentru? Numarati va rog - 4 voturi. 
impotriva? 1 vot ( Oprigan I.). abtineri? 19 voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 38 proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Bucuresti Magurele nr. 47B, 
sector 5. Cine este pent r~~? 38 voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hot5rire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 39 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfintii Voievozi nr. 52-54, sector 
1. Cine este pentru? 0 voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 38 voturi. 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 40 proiect de hotargre privind aprobarea 
Planului Urbar~istic Zonal - Str. Poiana Narciselor nr. 9, sector 1. 
Cine este pentru? 28 voturi. Cine este impotriva? 0 voturi. abtineri? 1 
vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 
Constat c i  sunt colegi care sunt inregistrati prezenti gi nu 

voteazs, pentru ca altfel nu se explica matematic cum de iese aga. 



Trecem la punctul 41 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal-Str. Sfintii Voievozi nr. 20-24, sector 1. 

Cine este pentru? 1 vot. Cine ekte impotriva? 0 voturi. abiineri? 
25 voturi. 

Acest proiect de hotgr3re nu a fost adoptat. 
Si revin cu rugamintea de a se vota. 

Trecem la punctul 42 proiect de hotiirire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Dante Aligheri nr. 6-10, sector 1. 
Cine este pentru? 36 voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? - 2 voturi 
(Adir V., Oprigan I .). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctl-ll 43 proiect de hot i r i re  privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - 80s. Bucure~ti-Magurele nr. 51C, 
nr.53, nr. 53A, nr. 53C, nr. 53D, sector 5. Cine este pentru? 38 
voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 44 proiect de hot3rire privind aprobarea 
PUD - Str. Barbu Delavrancea nr. 4, sector 1. Cine este pentru? 38 
voturi. impotriva? 0 voturi. abfineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 45 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Salaj nr. 349-351, sector 5. Cine 
este pentru? 38 vo'turi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 0 voturi 

Acest proiect de hot%rat-e a fost adoptat. 

Trecem la punctul 46 proiect de hotiirire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - 6-dul.Poligrafiei nr.1, sector 1. Cine 
este pentru? 37 voturi. impotriva? 0 voturi. abtineri? 1 vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 



Trecem la punctul 47 proiect de hotargre privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str.Cobalcescu nr.25 - Gh.Lazir nr. 
5A, sector 1. Cine este pentru? 36 voturi. impotrivg? 0 voturi. 
abtineri? 2 voturi ( Bgncili M., AdTr V.). 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 48 proiect de hotiirire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str.Vasile Lascar nr.14, sector 2. 
Cine este pentru? 36 voturi. Tmpotrivi? 0 voturi. abtineri? 2 voturi 
(AdVr V., Oprigan I.). 

Acest proiect de hotgriire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 49 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - PUD - Str. Aura Buzescu nr.43, 
sector 2. Cine este pentru? 37 voturi. Tmpotrivii? 0 voturi abtineri? 1 
vot ( Adir V. ). 

Acest proiect de hotiriire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 50 proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal modificator PUZ - Str. Ion Neculce nr. 
38, sector 1. Cine este pentrl-l? 37 voturi, Tmpotrivii? 0 voturi. 
abtineri? 1 vot ( AdPr V.). 

Acest proiect de hotSr5re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 51 proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal Str. Polona nr. 68 - 72, sector 1. Cine 
este pentru? - 37voturi, impotrivZi? 0 voturi, abfineri? I vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 52 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal PUZ cu elemente de PUD - Str. Bihor 
nr. 8, sector 1. Cine este pentru? - 37 voturi, Tmpotriva? 0 voturi. 
abtineri? 1 vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotgrire a fost adoptat. 



Trecem la punctul 53 proiect de hotarire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Ansamblul Rezidential Sos. 
Striiule~ti nr. 93-199, sector 1. Cine este pentru? - 1 vot. ihpotriv5? 
2 voturi, abtineri? - 36 voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 54 proiect de hotarsre privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Splaiul lndependentei nr. 3326 - 
332C, sector 6. Cine este pentru? 4 voturi. impotriva? 1 vot ( Tudor - 
Popescu C.). abtineri? - 33 voturi 

Acest proiect de hot5rire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 55 proiect de hotarire privind abrogarea 
Hotaririi C.G.M.B. nr. 34012006 gi transmiterea terenului i n  
suprafata 278 mp, situat in strada Paro~eni nr.26, sector 2, din 
adminiitrarea Consiliului General al Municipiului Bucure~ti i n  
administrarea ~onsi l iu lu i  Local al Sectorului 2 , in scopul 
realizarii unei sectii a Politiei Cornunitare sector 2. 

0 luare de cbv~nt? Domnul consilier general Forascu 

Domnul consilier qeneral ForSscu Vasile 
Dac5 timp de 24 de luni nu incep lucririle, sS revina terenul 

'inapoi la Primaria Capitalei. 

Domnul presedinte de sedint% Valentin Mircea 
Deci amendament formulat i n  acest sens. Supun la vot 

amendamentul domnului consilier general Forascu. 
Cine este pentru? - Numarati v5 rog, suntem la vot. Cine este 

pentru? - majoritatea. NumBrati. Stati cu mgna sus ca s5 se numere 
cate voturi, nu majoritatea pentru amendamentul dlui. consilier 
general ForBscu. 25 voturi. Cine este impotriva? 0 voturi. abtineri? 1 
vot ( Crucear~u E.). 

Acest amendament nu a fost adoptat. Dar nu ~ t i u  de ce nu 
voteaza toti colegii nogtri. 

Supun la vot acest proiect de hotgrgre Tn ansarr~blul siu. Cine 
este pentru? 31 voturi. Tmpotriv5? 0 voturi. abeineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotit-&-e a fost adoptat. Cu amendamentul 
formulat. 



Trecem la punctul 56 proiect de hotariire privind 
transmiterea terenului i n  suprafata de 1642 mp, situat i n  lntrarea 
Casmalei nr.3, sector 2, apakfin8nd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti, din administrarea C.G.M.B. in 
adrninistrarea Consiliului Local al Sectorului 2, i n  vederea 
construirii unui sediu al Politiei Comunitare a Sectorului 2. 

Formulati-l la microfon domnule consilier general Forascu. 

Domnul consilier qeneral Forascu Vasile 
Amendament, daca in  24 de luni lucrarea nu este 'inceputa, s5 

revins la Consiliul General. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Supun la vot amendamentul dlui. consilier general Forascu. 
Cine este pentru? 24 voturi. Cine este Tmpotriva? 0 voturi. 

abtineri? 1 vot ( Opri~an I.). 
Acest amendament a fost adoptat. 
Supun la vot acest proiect de hotarfire in  ansamblul sau. Cine 

este pentru proiectul de la numarul 56? 23 voturi. Cine este 
impotriva? 0 voturi, abtineri? 3 voturi ( Adir V., lovici T., Stan N.). 

Acest proiect de hotarsre nu a fost adoptat. 
Trebuiau 30 de voturi pentru Si au fost 23 pentru. 

Trecem la punctul 58 proiect de hotgrsre privind 
transmiterea i n  administrarea Consiliului Local al Sectorului 2 a 
unui teren in  vederea realizarii obiectivului de investitii ,,Pasaj 
suprateran Soseaua Petricani-Bucuregti Nord". 

Cine este pentru? - 28 voturi, Consilieri au avut acest proiect 
de hot8rsre distribuit la mapa? 

Se pare ca este o problema cu ... 

Doamna Director Georgiana Zamfir 
Daca Trni permiteti acest proiect nu a fost distribuit pentru ca nu 

a fost finalizat, deci i l  amsnam. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Deci am o rugaminte eram On procedura de vot Si a votat 

pentru, deci ca sa pSstr8m o linie de seriozitate Tn tot ce facem aici. 



Domr~ul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Da eram intr-adevar i n  procedura de vot, trebuie s3 lamurim 

acest aspect data exist5 sau nu textul de proiect? Bun. Cine este 
pen-tru? - Va rog sa numarati. Punctul 58, domnul Tanase. Da, dar 
acum am aflat c3 nu avem de fapt proiect. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Deci aveti de votat abtinerile gi votul impotriva. Da? 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Cine este impotriva atunci? 4 voturi. abtineri? 6 voturi ( lovici 

T, Stan N., Paliga S., Meran D., Purcsrea S., Bancila M.). 
Acest proiect de hotarlre nu a fost adoptat. 

Proiectele de pe ordinea de zi suplimentara 
Trecem la punctul nr. 1 proiect de hotiriire privind alocarea 

unor sume din fondul de rezervi al bugetului propriu al 
municipiului Bucuregti pe anul 2007 pentru finantarea Clubului 
Sportiv Municipal Bucure~ti. Cine este pentru? 30 vbturi. Cine este 
impotriva? 0 voturi. abtineri? 1 vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr. 2 proiect de hotiiriire privind 
modificarea H.C.G.M.B. nr. 10912007 privind plantarea in spatiile 
verzi apartiniind domeniului public al Municipiului ~ u c u r e ~ i i  a 
unui numar de 200.000 arbori din diverse specii. Cine este 
pentru? 33 voturi. Cine este impotriva? 0 voturi. abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotargre a fost adoptat. 
Va rog sa votati sa va exprimati votul. 

Trecem la punctul nr. 3 proiect de hotiiriire privind 
aprobarea schimbului de proprietiiti intre terenul in suprafati de 
27167 mp situat in  strada Fabrica de Glucozii nr. 6-8, sector 2 i n  
proprietatea doamnei Dumitrescu Tanti-Virginica gi a domnului 
Ciorobea Adrian si terenul in  suprafaiii de 27145 rnp, situat in  
strada Fabrica de Glucozii nr. 6-8: sector 2, proprietatea 
municipiului Bucure~ti. 



Sunt discutii?. Dorrrr~ul consilier general lovici? 

Domnul consilier general lovici Teodor 
Am irnpresia c3 au mai parasit sala colegi de-ai nogtri gi propun 

sa le amanam ca nu indeplinim cvorumul pentru 213. 

Domnul presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Vom vedea la vot gi numaram fiecare vot gi dac5 nu . . . . . . 
Vom face prezenta gi rog totugi colegii care au iegit din sala cu 

diverse treburi sa revina. 

Doarr~na Director Georqiana Zamfir 
Adir Victor Gabriel - prezent 
B5leanu Dorin - absent 
Ba~icila Mihai - prezent 
Bergheg Carmen - prezent 
Botog Laurian - absent 
constantin Barna Stelica - prezent 
Cosma Maria Roxana - prezent 
Cruceanu Elena - prezent 
Dumitrescu Vlad - prezent 
Du f i  Nicolae - absent 
Florescu Dragog - prezent 
Forgscu Vasile - prezent 
Goncea Liviu - prezent 
llie Romeo - absent 
loan Aurelian - prezent 
lovici Teodor - prezent 
Ivagcu Tiberiu - prezent 
lvorschi Ilie - prezent 
Marinescu loan - prezent 
Meran Stefan Dan - prezent 
Mircea Valentin - prezent 
Murg Calin - prezent 
Oprigan Ion - prezent 
Paliga Sorin - prezent 
Pafica luliana - prezent 
Pirpiliu Stefan - prezent 
Pirvu Cosmin Gabriel - prezent 
Popa Grigore loan - prezent 



Pop Romeo - absent 
Prioteasa Doru - prezent 
Purcarea Sorin - absent 
Radu Mioara - prezent 
Stan Nicugor - prezent 
Tanase Antonel - prezent 
Tudor Popescu Cristian - prezent 
Tica Horatiu - prezent 
Untaru Virgil - prezent 
Voicu Mihai - absent 
Zatreanu Dan - prezent 

Domnul consilier general Tica Horatiu 
Stimati colegi, v-am adus aici o coroana din partea Domnului 

Decebal Traian Remeg pentru Partidul National Liberal gi ag propune 
s3 pastram un moment de reculegere i n  memoria Partidului National 
Liberal, v3 rog mult, nu zambiti, nu i n  fiecare zi un partid traditional se 
duce la vale. Va rog sa pastram un moment de reculegere. 

Domnul pre~edinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnul Tanase i n  replica. Dar totugi, suntem in  cadrul gedintei 

de Consiliu, va atrag atentia, gi nu este pauza. 

Domnul consilier general Antonel Tsnase 
Domnule pregedinte, stimati colegi. inteleg ca momentul de 

reculegere s-a terminat dar nu va bucurati. Aceasta piatra de temelie 
este piatra de temelie a corup,!iei Municipiului Bl-rcuregti gi in  
urmatoarea perioada vom veni gi vom arata ce se intampla cu aceste 
borduri. Aceasta coroana de flori este pentru mormantul coruptiei. 

Domnl-rl presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Va rog sa ne oprim. Domnule Goncea, IIU suntem in  acest 

cadru. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Vreau s5 va aduc gi eu aminte celebrele cuvinte din campania 

electorala domnilor.. . . . , dati-mi un consiliu gi am sa va arat eu 



Doamna Director Georqiana Zamfir 
Urmare a efectuarii votului nominal avem o prezenta de 33 de 

consilieri generali. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Avem inca cvorum. Va rog sa ridicati aceste obiecte de aici. 

Rugam Polilia Comunitara sS ridice aceste obiecte de aici sa le puna 
intr-un alt spatiu. Nu pe prezidiu unde vorbesc colegii nogtri. Suntem 
la punctul 3 al ordinii de zi suplimentare. Vom supune la vot proiectul 
numirul 3. Colegii care au plecat sa revin8 in  sala, daca mai au de 
gind, dac i  nu sa ne spuna macar acest lucru. Cred ca nu mai avem 
cvorum dar ar trebui sa vedem asta la vot, la numarat. Deci 3. 
Proiect de hotiriire privind aprobarea schimbului de proprietati 
intre terenul in suprafati de 27167 mp situat in strada Fabrica de 
GlucozZi nr. 6-8, sector 2 in proprietatea doamnei Dumitrescu 
Tanti-Virginica si a domnului Ciorobea Adrian ~i terenul in 
sup;afati de 27145 mp, situat in strada Fabrica de Glucozi nr. 6- 
'8, secto; 2, proprietatea municipiului Bucure~ti. Cine este pentru? . 
Va rog sa numarati. 21 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot 
(Adir V.). 

Rog Comisia de validare daca a numirat voturile la proiectul de 
pe ordinea de zi. 

Deci, mai avem cvorum doar pentru ultimul punct. 

Trecem la punctul nr. 7 de pe suplimentara proiect de 
hotirgre privind validarea Domnului Costel Simion ca membru in 
Autoritatea Teritoriali de Ordine Publica a municipiului 
Bucure~ti. Cine este pentru? 18 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat cu majoritatea celor 
prezenfi. 

Va trebui s i  mai anuntam rezultatul votului la Comisia de 
validare. Rog Corr~isia sa ,treaca la numararea voturilor pentru 
Comisia de validare. Nu parasiti sala. Trebuie sa anuntam cine a fost 
votat dup8 care vom inchide aceasta gedinta. 



Domnul consilier general Murq Calin 
Proces-verbal Tncheiat astazi 12 Octombrie 2007 in urma 

numararii votului secret pentru desemnarea unui consilier general ca 
reprezentant al ~onsil iului general in  Comisia de Cercetare 
Prealabila in  vederea declararii de utilitati publice a unor lucrari de 
interes local. Numir de voturi valabil exprimate 39, voturi anulate 2, 
pentru doamna Crucear~u Elena, voturi pentru 30, voturi Tmpotrivs 7. 

Ca urmare, se declara Doamna Cruceanu Elena reprezentantul 
C.G.M.B. in  Comisia de Cercetare Prealabila Tn vederea declararii de 
utilitati publice a unor lucrari de interes local. 

D o m n ~ ~ l  pre~edinte de sedinta Valen1:in Mircea 

Acestea fiind spuse declar ~edinta inchisa 
Sedinta s-a incheiat la ora 13,30. 

Mircea Valentin Tudor Toma i 
1' 
i 
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